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KUN § 83   Dnr 07/KUN88 826 
Invigning konstgräsplan 
 
Arrangemanget kring invigningen av den nya konstgräsplanen är 
initierat och i planeringsgruppen för detta sitter fritidskonsulent 
Conny Olofsson och utredningssekreterare Christer Staaf från KU-
förvaltningen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Utredningssekreterare Christer Staaf föredrar och informerar om de 
diskussioner som förts under möte med Vilhelmina IK Fotboll. 
Parterna är överens om att invigningen bör ske under eller i 
samband med sommarens Hembygdsdagar och det finns i dagsläget 
ett antal tänkta lag som kontaktats för en invigningsmatch. 
 
AU 2007-06-13 § 91 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta arbetet kring 
invigningen av konstgräsplanen. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Utredningssekreterare Christer Staaf informerar om den genomförda 
invigningen av konstgräsplanen och redovisar de kostnader som 
uppkom i samband med detta. Det var celebert besök i form av 
Umeå IK och Sunnanå SK som spelade kvartsfinal i Svenska Cupen 
för damer och ca 1~700 åskådare hade sökt sig till matchen. 
Kostnader som uppkom i samband med invigningen är fördelade 
enligt överenskommelse. 
 
KUN 2007-09-11 § 83 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
____ 

 
 



 
 
 
KUN § 84 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
I skrivelse till KU-nämnden 2004-05-03 påpekar skolledningarna 
RO 2 och RO 3 nödvändigheten i att tillse att ytor för i första hand 
personalutrymmen skapas i Sporthallen. Enligt påpekanden av 
huvudskyddsombudet i skrivelse till KU-nämnden 2004-05-19 är 
bristen på utrymmen för personalen påfallande. 
Skolledningarna föreslår KU-nämnden att en arbetsgrupp 
konstitueras för att utarbeta förslag till hur behovet av ökade 
lokalytor kan mötas. 
 
AU 2004-05-27 § 73 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till skolledningarna i RO 2 respektive RO 3 att 
gemensamt utse och konstituera en arbetsgrupp för beredning i 
ärendet. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2004-11-01: 
Beredning har 2004-10-25 tillställts KU-nämnden av utsedd 
arbetsgrupp i ärendet. Arbetsutskottet konstaterar efter att ha tagit 
del av genomförd beredning samt tillkommande information att den 
långsiktiga frågan om eventuell om- och/eller tillbyggnad av 
Sporthallen är nödvändig att hantera mot bakgrund av pågående 
utredning om anläggandet av en konstgräsplan alternativt bollhall. 
En övergripande och långsiktig lösning är möjlig att hantera inom 
budgetberedningens ram först under år 2006.  
 
AU 2004-11-01 § 139 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utforma svarsskrivelse för 
bemötandet av ställda frågor, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till arbetsutskottet 16/11 
genomföra kostnadsberäkning avseende åtgärdande av 
arbetsmiljöproblem i personal-utrymmen.    

---forts--- - - - - 



 
 
 
 
KUN § 84 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2004-11-22: 
Kommuningenjören har efter offertbegäran inkommit med 
kostnadsförslag för iordningställande av barackmoduler för att 
kortsiktigt lösa de arbets-miljöproblem som föreligger. 
Förvaltningschefen har i möte med bitr. rektor Ewa Burstedt 
föredragit arbetsutskottets hantering av ärendet. 
 
AU 2004-11-22 § 145 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  med utgångspunkt i förvaltningschefens överläggning med 
verksamheterna betrakta ställda frågor som besvarade, 
 
att  avvakta med beslut i ärendet till dess ärendet i anledning av 
konst-gräsplan/bollhall kunnat beredas vidare i samråd med 
kommunstyrelsen, 
 
att  uppdra till skolledningarna RO 2 och RO 3 att genomföra 
förhandlingar med personalen i fråga. 
- - - - 
KUN 2004-12-14: 
Synpunkter har framförts på ärendehanteringen i arbetsutskottet 
samt formulerandet av andra att-satsen i arbetsutskottets beslut 
2004-11-22 § 145. 
 
Ordförande föredrar mot bakgrund av framförda synpunkter den 
hantering som skett i arbetsutskottet mot bakgrund av överläggning 
med kommun-styrelsen i frågorna, dels om ett eventuellt anläggande 
av en konstgräsplan, dels om åtgärdsbehoven i Sporthallen. En 
konsekvensberedning beträffande om- och tillbyggnad av 
Sporthallen med anledning av de arbetsmiljö-problem som där 
föreligger bedöms som nödvändig i den kommunöver-gripande 
prioriteringen av kommande investeringsbehov.  
Den styrning som beredningen är i behov av är vilken typ av hall 
som eftersträvas – vilken verksamhet som där skall bedrivas. 



Förvaltningschefen och kommuningenjören lämnar information om 
genomförd träff med verksamhetsföreträdare och idrottslärare i 
anledning av ärendet. 

---forts--- 
 
 
 
 
KUN § 84 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
KUN 2004-12-14 § 141 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ärendet som innefattar eventuellt anläggande av konstgräsplan i 
fortsättningen skall beredas som ett eget ärende,  
 
att  en förstudie om projektering avseende om- alternativt 
tillbyggnad av  Sporthallen för i storleksordningen 3-5 mnkr 
genomförs, vilken skall innefatta åtgärdandet av befintliga 
arbetsmiljöproblem, handikapp-anpassning samt en tillökning av 
befintlig yta för verksamheterna, 
 
att  en referensgrupp för projektering utses bestående av företrädare 
för rektorsområdena 2 och 3 samt förvaltningschefen och 
fritidskonsulenten. 
- - - 
Arbetsutskottet 2005-01-18: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet. Arbetsutskottet konstaterar 
efter föredragande att förhandlingar avseende arbetsmiljösituationen 
i Sport-hallen genomförts i rektorsområdena 2 och 3. 
 
AU 2005-01-18 § 1 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2005-05-24: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om den 
kostnads- och konsekvensberedning som framlagts. Kostnaden för 
hyran av fyra moduler för kontors- och omklädningsrum uppgår 
efter anbudsförfrågan till följande: 



 
36 månader: 14 000 kr/mån, totalt 504 000 kr. 
60 månader: 12 600 kr/mån, totalt 756 000 kr. 
 
Etablering av modulerna beräknas kosta c a 200 000 kr. 
 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 84 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
KUN 2005-05-24 § 85 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till arbetsutskottet att bereda ärendet ytterligare. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-06-09: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. Arbetsutskottet konstaterar 
efter föredragning att den prisbild som skissas för tillfällig åtgärd 
med hjälp av barackmoduler motiverar att prövandet av permanenta 
åtgärder bör aktualiseras. Åtgärdandet av konstaterade 
arbetsmiljöbehov samt handikappanpassning för i storleksordningen 
1-1,5 mnkr bör kunna ske under innevarande år samt under år 2006, 
under förutsättning att hårda prioriteringar genomförs i återstående 
investeringsutrymme under 2005 samt inför 2006. 
 
Arbetsutskottet noterar efter föredragning att en projekteringsträff 
planeras till den 14 juni i Lycksele. 
 
AU 2005-06-09 § 100 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  åtgärdandet av konstaterade och utredda arbetsmiljöbehov samt 
handikappanpassning skall beaktas särskilt vid prövandet av 
återstående investeringsmedel under 2005 samt inför 2006, 
 



att  medel upp till 100 000 kr avsätts för en förprojektering i syfte 
att ange bl.a. en total investeringskostnad, 
 
att  förprojekteringen bör, om möjligt, ta fram ett underlag för beslut 
om investering till KU-nämnden den 9 augusti. 

---forts--- - - - - 
 
 
 
KUN § 84 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2005-08-02: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om genomförd 
träff med TM Konsult i Lycksele den 14 juni. Byggnadsinspektör 
Jan-Ola Borg närvarar under ärendepunkten och ger kompletterande 
synpunkter på den skiss och det projekteringsförslag som lämnats av 
TM-konsult. Den kostnadsuppskattning som lämnats i samband med 
överläggningar uppgår, inklusive byggherrekostnader, till 2 500 000 
kr. 
 
Arbetsutskottet konstaterar att medel för projektering av en 
ombyggnation, 220 000 kr, sedan tidigare reserverats i KU-
nämndens investeringsutrymme för 2005. Arbetsutskottet noterar 
vidare att det efter översyn av återstående nämndsgemensamt 
investeringsutrymme (AU §135/05), finns möjlighet att avsätta 300 
000 kr för ett eventuellt igångsättande av byggnationerna under 
hösten 2005. 
 
AU 2005-08-02 § 124 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  igångsätta projektering av en arbetsmiljö- samt 
handikappanpassning av Sporthallen, 
 
att  ur kvarvarande egna anslag för investeringar under 2005 
reservera  
300 000 kr för ett eventuellt igångsättande av byggnationer redan 
under 2005, 
 
att  överlämna ärendet med tillhörande handlingar till 



kommunstyrelsen med hemställan om tilläggsanslag om 2 000 000 
kr ur 2006 års invester-ingsutrymme för genomförande av 
arbetsmiljö- och handikappanpassning av Sporthallen. 
- - - - 
KUN 2005-08-09 § 95 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 

---forts--- - - - - 
 
 
 
KUN § 84 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2005-09-13: 
Arbetsutskottet konstaterar efter förvaltningsledningens 
föredragning att anbud inkommit för ombyggnation av Sporthallen. 
Byggnadsinspektör Jan-Ola Borg närvarar under ärendepunkten och 
redogör för inkomna anbud avseende projektering av ombyggnation 
av Sporthallen.  
 
Under ärendepunkten närvarar bitr. rektor Ewa Burstedt, RO 2 och 
idrotts-lärarna Bo Risberg, Eva Flodin och Jani Ahonen. En 
redogörelse lämnas för hur man ur verksamhetssynpunkt betraktar 
nuvarande Sporthall ur ett funk-tionellt perspektiv; schemaläggning, 
rekommenderade ytor för idrott och hälsa i skolan, individualiserad 
undervisning etc. Motiv lämnas till varför man anser att eventuella 
åtgärder i Sporthallen bör innefatta även dessa aspekter.  
 
AU 2005-09-13 § 137 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till byggnadsinspektör Jan-Ola Borg att inhämta 
underlag och till KU-nämndens sammanträde den 27/9 presentera 
förslag till total-entreprenad för genomförande av arbetsmiljö- och 
handikappanpassning av Sporthallen.  
- - - - 
KU-nämnden 2005-09-27: 
Byggnadsinspektör Jan-Ola Borg har inkommit med yttrande i 
vilket han föreslår KU-nämnden besluta 
 



att genomföra en projektering för totalentreprenad till en kostnad av 
100.000 kr. 
 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen m.fl. att 
KU-nämnden skall återremittera ärendet för genomförandet av ny 
utredning syftande till en totalrenovering/ombyggnad av hela 
Sporthallen ur verksamhetssynpunkt. Bengt Eriksson m.fl. yrkar på 
att KU-nämnden skall genomföra en projektering för 
totalentreprenad syftande till en arbetsmiljö- och 
handikappanpassning i enlighet med tidigare utredning. 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 84 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Efter avslutad överläggning och avlämnade yttranden, finner 
ordföranden att nämnden har att pröva Johnny Kärkkäinens m.fl. 
förslag mot Bengt Erikssons m.fl. yrkande. 
 
Ordföranden prövar yrkandena mot varandra och finner att nämnden 
beslutat bifalla Bengt Erikssons m.fl. yrkande. Ordföranden finner 
samtidigt att KU-nämnden beslutat avslå Johnny Kärkkäinens m.fl. 
förslag.  
 
Johnny Kärkkäinen begär votering. Följande propositionsordning 
uppläses och godkännes. Den som vill ställa sig bakom Bengt 
Erikssons m.fl. yrkande röstar ja. Den som vill ställa sig bakom 
Jonny Kärkkäinens m.fl. förslag röstar nej. Verkställd omröstning 
utfaller med fem (5) ja och fyra (4) nej på det sätt den till detta 
protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla Bengt 
Eriksson m.fl. yrkande att KU-nämnden skall genomföra en 
projektering för total-entreprenad syftande till en arbetsmiljö- och 
handikappanpassning av Sporthallen enlighet med tidigare 
utredning. 
 
Blank reservation till förmån för eget förslag avges av Johnny 
Kärkkäinen, Gudrun Östman Danielsson, Kjell Tinderfjäll och 
Katarina Hahlin. 



 
KUN 2005-09-27 § 106 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN  BESLUTAR 
 
att  en projektering för totalentreprenad syftande till arbetsmiljö- 
och handikappanpassning av Sporthallen skall genomföras till en 
kostnad av 100.000 kr 
- - - - 
Arbetsutskottet 2006-03-07: 
Kommunfullmäktige beslutade 2006-02-13 § 16  
 
att medge att 850 000 kr får överföras från 2005 till år 2006 
avseende KU-nämndens investeringsbudget för åtgärder i 
Sporthallen, 

---forts--- 
 
 
 
 
KUN § 84 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
att  bevilja KU-nämnden tilläggsanslag med 1 650 000 kr för 
åtgärder i Sporthallen i enlighet med framställning, 
 
att  erforderliga medel – 1 650 000 kronor – anvisas ur ofördelade 
investeringsmedel. 
 
Under ärendepunkten närvarar teknisk chef Stellan Lundmark som 
före-dragande. Öppnande av anbud på totalentreprenaden har skett 
6/3, efter anbudstidens utgång 3/3. Arbetsutskottet konstaterar efter 
redogörelse av inkomna anbud att totalentreprenaden indikerar en 
merkostnad utöver anslagen ram på mellan 1,0 och 1,5 mkr.   
 
AU 2006-03-07 § 41 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  hos kommunstyrelsen anhålla om tilläggsanslag med 
motsvarande den merkostnad som uppstår mellan anbud och 
anslaget investeringsutrymme. 
- - - - 



KUN 2006-03-14 § 31 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  hos kommunstyrelsen anhålla om tilläggsanslag med 
motsvarande den merkostnad som uppstår mellan anbud och 
anslaget investeringsutrymme. 
 
att  notera att teknisk chef Stellan Lundmark bereder inkomna 
anbud och att underlag avseende anbud må presenteras direkt av 
honom i kommunstyrels-en. 
- - - - 
Kommunfullmäktige beslutade senare, 2006-05-02 § 46, att uppföra 
ny bollhall i anslutning till den befintliga sporthallen, att ej fullfölja 
de tidigare föreslagna åtgärderna i Sporthallen, att medge att 2,5 
milj. kronor ur 2006 års investeringsmedel får disponeras för 
uppförande av bollhall, att avsätta investeringsmedel för åren 2007 
med 4,0 milj. kronor och för år 2008 med 5,0 milj. kronor för 
uppförande av bollhall.  

- - - -forts- - - - 
 
 
 

KUN § 84 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Teknisk chef Stellan Lundmark närvara och informerar om 
ärendehanteringen omkring Sporthallen och hur situationen ser ut. 
 
AU 2007-06-13 § 93 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  begära överläggning med kommunstyrelsen i ärendet. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschef Roland Bång samt arbetsutskottet, Jonny 
Kärkkäinen, Viveka Abramsson och Sanja Tadic, avlämnar 
information från morgonens överläggningar med kommunstyrelsen i 
ärendet. 
 
KUN 2007-09-11 § 84 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 



 
att  notera informationen. 
____ 
 

Christer Staaf 
 
 
 
 

KUN § 85   Dnr 07/KUN89 623 
Skolskjutsar 
 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar och initierar ärendet utifrån 
frågeställningen om det finns kostnadsbesparingar att göra genom 
att se över antalet bussturer under skoldagen. 
 
AU 2007-06-13 § 94 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra 
konsekvensutredning syftande till att minska antalet skolskjutsar 
under dagen. 
- - - -  
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen informerar att beredningen är initierad 
tillsammans med trafiksamordnare Heidi Thörnberg och 
skolledningen i grundskolan. Inför ny trafikupphandling 2008 så 
skall beredningen rapporteras till kommunstyrelsens arbetsutskott i 
oktober. 
 
KUN 2007-09-11 § 85 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 

Rektor Förskolan 
Jonas Karlsson 
Christer Staaf 

 
 
KUN § 86  Dnr 06/KUN 94 714 
Assistentresurs till barn i behov av särskilt stöd – förskolan. 



 
Rektor Ewa Kämpe har till KU-nämnden framfört behov av 
assistentresurs till förskolan Myltan, Latikberg, med anledning av 
genomförd utredning för ett barn i behov av särskilt stöd. 
 
Rektor bedömer att behovet uppgår till 1,0 resurs. 
 
AU 2006-08-08 § 94 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  godkänna föreslagen resurs, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen och rektor förskola att bevaka 
kostnadsutvecklingen i kommande bokslutredovisning per den 31/8. 
- - - - 
 
KUN 2006-09-05 § 94 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att godkänna resursen under lå 06/07 
 
att en uppföljning görs i delårsbokslutet. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar genomförd beredning av 
rektor förskola Ewa Kämpe om bakgrunden till det behov som finns 
för eleven. Framställan är gjord att berörd elev stannar kvar ett år i 
förskola istället för att gå vidare till förskoleklass. Ewa 
rekommenderar att det befintliga stödet fortsätter under läsåret 
2007/08. 
Roland Bång anmäler sedan jävsituation och lämnar mötet. 
Arbetsutskottet konstaterar efter föredragningen att i avvaktan på 
utfallet av den utredning som pågår kring elevens utveckling så 
kvarstår ett assistent behov. 
 
 
 
 
 
KUN § 86 Dnr 06/KUN 94 714 
Assistentresurs till barn i behov av särskilt stöd – förskolan. 
 



AU 2007-06-13 §  
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  notera informationen, 
 
att  den befintliga resursen fortsätter läsåret 2007/08 med 
uppföljning vid årsskiftet 2007/08 om resursbehovet kvarstår. 
- - - -  
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen informerar i ärendet och anmäler sedan 
jävsituation och lämnar mötet. 
 
KUN 2007-09-11 § 86 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  den befintliga resursen fortsätter läsåret 2007/08 med 
uppföljning vid årsskiftet 2007/08 om resursbehovet kvarstår. 
- - - - 
 

 
Christer Staaf 
 
 
 
 

KUN § 87 Dnr 07/KUN9 889 
Regler och rutiner för V8-bibliotekens datasystem Libra III 
 
I samband med bibliotekssamverkan i Västerbottens inland, V8, så 
har gemensamma regler och rutiner utarbetats att gälla från och med 
1 mars 2007 med 1-2 månaders aktiveringstid därefter. 
 
Arbetsutskottet 2007-03-20 § 47 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att ~utan eget yttrande hänskjuta ärendet till Kultur- och Utbildnings 
nämndens möte den 17 april. 
- - - - 
KUN 2007-04-17: 
Bibliotekschef Lina Forsebrant närvarar och föredrar bakgrund och 



syfte till den bibliotekssamverkan, V8, som Västerbottens 
inlandskommuner samverkar kring. 
 
KUN 2007-04-17 § 39 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att föra diskussion med 
styrgruppen för V8 och framföra de synpunkter som finns från KU-
nämnden med anledning av texten i Regler och Rutiner version 1:3, 
 
att  Ku-nämndens arbetsutskott den 8 maj får ta del av 
diskussionerna med styrgruppen för V8 och fattar beslut utifrån det. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-05-08: 
Förvaltningschef Roland Bång ber att få återkomma i frågan efter 
träff i Vilhelmina den 15 maj med berörda parter. 
 
AU 2007-05-08 § 65 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 

- - -forts- - - att  uppdra till förvaltningschefen att informera KU-nämnden den 29 
maj. 

 
 
 

KUN § 87 Dnr 07/KUN9 889 
Regler och rutiner för V8-bibliotekens datasystem Libra III 
 
KUN 2007-05-29: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om 
de synpunkter som kom fram från KU-nämndens möte den 17 april 
som han bar fram under mötet med berörda parter. Synpunkterna 
mottogs väl och kommer att behandlas vidare. 
 
KUN 2007-05-29 § 59 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  hänskjuta ärendet till KU-nämnden den 11 september. 
- - - - 



Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång informerar om träff i Lycksele den 
22 augusti där synpunkterna från bland annat Vilhelmina kommer 
att behandlas vidare och ber att få återkomma i ärendet 
 
AU 2007-08-20 § 98 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen informerar om den träff som var i Lycksele den 
22 augusti. De goda synpunkter som kom fram under KU-nämndens 
möte den 17 april har gjort att styrgruppen för V8 ser över och gör 
om innehållet i dels regler och rutiner och dels kostnadsfördelningen 
mellan de olika biblioteken. Nytt utkast skall behandlas den 24 
september och tas eventuellt med till KU-nämndens arbetsutskott 
den 9 oktober. 
 
KUN 2007-09-11 § 87 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
 

Kommunstyrelsen 
 

 
 
 
KUN § 88 Dnr 03/KUN15 820 
Ansvarsfördelning kommunala fritidsanläggningar. 
 
Fritidskonsulent Conny Olofsson initierar ärende i vilket han önskar 
nämndens ställningstagande i frågan om fördelningen och 
klargörandet av olika ansvar kring tillsyn, skötsel och drift av samt 
verksamhet vid de kommunala fritidsanläggningarna. Frågan 
aktualiseras mot bakgrund bl.a. av de problem som uppstår vid 
störningar i verksamheter eller drifts-problem i anläggningar.  
 
Arbetsutskottet 2003-01-14: 
Fritidskonsulenten föredrar ärendet. Förvaltningschefen föreslår 
överläggning med kommunstyrelsen i ärendet. 



 
AU 2003-01-14 § 15 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  hos kommunstyrelsen anhålla om överläggning avseende 
anläggningsansvar och förmögenhetsvård av kommunens 
fritidsanläggningar. 
- - - - 
AU 2003-02-25: 
Överläggningar med kommunstyrelsens arbetsutskott har skett 
030211. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2003-02-11 § 118 att 
uppdra till kommuningenjör Jan-Ola Borg och fritidskonsulent 
Conny Olofsson att utarbeta förslag till översyn av 
anläggningsansvar och förmögenhetsvård av kommunens 
fritidsanläggningar. 
 
AU 2003-02-25 § 25 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till fritidskonsulenten att, i överensstämmelse med 
kommun-styrelsens arbetsutskotts uppdrag till kommuningenjören, 
gemensamt med denne utarbeta förslag på hur anläggningsansvaret 
bör fördelas samt föreslå åtgärder i syfte att främja 
förmögenhetsvården avseende kommunens fritidsanläggningar. 
- - - - 
 
 
 
KUN § 88 Dnr 03/KUN15 820 
Ansvarsfördelning kommunala fritidsanläggningar. 
 
Arbetsutskottet 2003-06-03: 
Arbetsutskottet noterar den preliminära information om 
utredningsarbetet som lämnats. 
 
AU 2003-06-03 § 107 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 

 
att  hos kommunstyrelsens arbetsutskott anhålla om en gemensam 
avstämning av det lämnade uppdraget så snart ske kan. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2003-08-25: 



Överläggningar i ärendet med kommunstyrelsens arbetsutskott har 
ägt rum 2003-06-12. Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade (§  
439) att avvakta förslag på ansvarsfördelning från kultur- och 
utbildningsnämnden.  
 
Fritidskonsulenten har i fortsatt beredning av ärendet upprättat 
synpunkter och förslag på fördelning av ansvar avseende 
förmögenhetsvården av kommunens fritidsanläggningar. Förslaget 
avser i första hand de större anläggningarna Ridhuset och 
Tjärnvallen.  
 
Arbetsutskottet konstaterar efter föredragning att KU-nämndens och 
kommunstyrelsens arbetsutskott gemensamt har initierat en 
utredning angående fastighetsvård beträffande fritidsanläggningar 
mot bakgrund av de betydande värden som berörs. KU-nämndens 
arbetsutskott konstaterar vidare att det ej är möjligt att garantera 
kompetent handläggning med till-fredsställande kontinuitet 
avseende förmögenhetsvården med nuvarande situation. 
 
AU 2003-08-25 § 121 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  anhålla om kommunstyrelsen övertagande av fastighetsansvar 
och fastighetsdrift avseende de kommunala fritidsanläggningarna, 

 
 
---forts--- 

 
 
 
KUN § 88 Dnr 03/KUN15 820 
Ansvarsfördelning kommunala fritidsanläggningar. 
 
att  föreslå kommunstyrelsen besluta om genomgång av och 
upprättandet av dokumentation för definition av drifts- och 
verksamhetsfrågor i anläggningarna, i samband med övertagande av 
fastighetsansvar.  
- - - - 
KUN 2003-09-16 § 108 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 



- - - - 
Arbetsutskottet 2004-08-10: 
Kommunstyrelsen har 2004-06-02 (§  147) beslutat  
 
att  ej överta fastighetsdrift och ansvar avseende de kommunala 
fritidsanläggningarna, 
 
att  Ridhuset och byggnader på Tjärnvallen infogas i den ordinarie 
underhållsbudgeten innevarande år, 
 
att  hos fastighetsförvaltaren infoga Ridhuset och Tjärnvallen i 
underhållsplanen, 
 
att  meddela kultur- och utbildningsnämnden att tjänsten teknisk 
förvaltning kan köpas från fastighetsförvaltaren, 
 
att överföra motsvarande medel i underhållsbudget. 
 
Fritidskonsulenten närvarar under ärendepunkten. 
 
AU 2004-08-10 § 89 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till fritidskonsulenten att genomföra uppföljning av 
kommunstyrelsens beslut beträffande konsekvenser för den egna 
verksamheten för föredragande i nämndens arbetsutskott 09-14, 
 
att  genomföra översyn av vilka avtal som är nödvändiga att teckna 
för drift  

---forts--- och underhåll av aktuella anläggningar. 
 
 
 
KUN § 88 Dnr 03/KUN15 820 
Ansvarsfördelning kommunala fritidsanläggningar. 
 
AU 2004-09-14: 
Kommuningenjören närvarar under ärendepunkten och informerar 
om innebörden i / konsekvenserna av kommunstyrelsens beslut 
2004-06-02 (§  147). 
 
Arbetsutskottet konstaterar efter föredragning och därtill 
förvaltnings-chefens påpekanden att underhållsbudget för angivna 



fastigheter ej under längre tid funnits inarbetade i verksamhetens 
driftsbudget, och ej heller finns i förutsättningarna för budget 2005. 
Sålunda finns inga medel att överföra. 
 
Det underhåll som hitintills har utförts har budgeterats och belastat 
investeringsutrymmet i fritidsverksamhetens budget, vilket inte 
enligt arbetsutskottets förmenande inte får anses vara förenligt med 
god förmögenhetsvård. Konstaterandet utgjorde grund för ärendets 
initiering i januari 2003. Investeringsbudget bör enligt 
arbetsutskottet användas för åtgärder kopplade mot de 
verksamhetsanknutna aktiviteter som bedrivs i anläggningarna, och 
inte fastigheterna i sig.  De senaste årens akuta åtgärdsbehov i 
fastigheternas skick har kraftigt underminerat fritidsförvalt-ningens 
möjligheter till reinvesteringar och åtgärder kopplade mot 
föreningsverksamheten. 
 
AU 2004-09-14 § 104 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera kommunstyrelsen beslut att Ridhuset samt byggnader på 
Tjärnvallen infogas i fastighetsförvaltarens underhållsbudget samt 
underhållsplan, 
 
att  uppdra till förvaltningen att se över och beakta de 
budgettekniska förutsättningarna för underhållsbudget i angivna 
anläggningar i beredning av budget 2006, 
 
att  uppdra till fritidskonsulenten att i samråd med 
kommuningenjören se över nödvändiga avtal för underhåll, och 
därefter överlämna avtalen för undertecknande enligt gällande 
delegation.   

---forts--- - - - - 
 
 
 
KUN § 88 Dnr 03/KUN15 820 
Ansvarsfördelning kommunala fritidsanläggningar. 
 
AU 2005-11-29: 
Fritidskonsulent Conny Olofsson föredrar pågående förnyad 
beredning syftande till en s.k. anläggningsservice och en därmed 
bättre anpassad förmögenhetsvård av kommunens 
fritidsanläggningar. Fritidskonsulenten redogör översiktligt för de 



utkast till avtal som är nödvändiga att teckna, dels med 
kommunstyrelsen med anledning av ovan nämnda föreslagna 
anläggningsservice, dels med Vilhelmina IK med anledning av 
förestående anläggning av en konstgräsplan vid Tjärnvallen. 
Fritidskonsulenten infor-merar om pågående beredning tillsammans 
med kommunchef och GVA-ingenjören vad avser konsekvenserna 
av det beslut om inköp av ny pistmaskin som kommunstyrelsen 
fattat 2005-11-08 § 310. 
 
Under ärendepunkten närvarar Vilhelmina IK:s huvudstyrelse 
representerad av Per Ström och Vilhelmina IK Fotboll representerad 
av Arne Samuelsson.   
 
AU 2005-11-29 § 194 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till fritidskonsulenten att slutföra pågående beredning till 
arbetsutskottets sammanträde i januari, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att ytterligare bearbeta 
förslagen till avtal fram till arbetsutskottets sammanträde i januari. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2006-01-17: 
Under ärendepunkten närvarar fritidskonsulent Conny Olofsson som 
föredragande. Information lämnas om genomförd beredning och de 
förslag till vidare hantering som lämnas. Arbetsutskottet konstaterar 
efter före-dragning att föreslagen s.k. Anläggningsservice avseende 
de kommunala fritidsanläggningarna väl svarar mot de behov av 
bättre förmögenhetsvård som föranlett ärendets initiering. 
 
 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 88 Dnr 03/KUN15 820 
Ansvarsfördelning kommunala fritidsanläggningar. 
 
AU 206-01-17 § 5 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 



att uppdra till fritidskonsulenten och utredningssekreteraren att till 
nämndens sammanträde 7 februari utarbeta förslag till KU-
nämndens skrivelse till kommunstyrelsen i ärendet.  
- - - - 
KUN 2006-02-07: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet och det utkast till skrivelse 
som utarbetats. Med grund i anförda skäl rekommenderar 
förvaltningen KU-nämnden föreslå kommunstyrelsen besluta 
 
att  det för en ändamålsenlig förmögenhetsvård och samordnad yttre 
skötsel av de kommunala fritidsanläggningarna inrättas en så kallad 
Anläggningsservice, 
 
att  anläggningsservice är ett ansvar för Kultur- och 
utbildningsförvaltningen, Fritid, 
 
att  en översyn av de fördelade s.k. GS-kostnaderna som härrör till 
vht 261 (Tjärnvallen) genomförs och att de motsvarande medel som 
idag finns för vht 261 i kommunstyrelsens budget 
(Kommunförrådet) överförs till föreslagen anläggningsservice inom 
KUN/Fritid.  
 
att  personell resurs motsvarande heltid vaktmästare med tillhörande 
personal-omkostnader kvarstår enligt nuvarande organisation i 
Kommunförrådet, och att tjänsterna för anläggningsservice köps av 
KUN/Fritid,  
 
att  avtal för konsekvenserna av föreslagen anläggningsservice 
upprättas internt i kommunen mellan KUN/Fritid och KS/Förrådet, 
att gälla från och med 2006-07-01.  
 
KUN 2006-02-07 § 2 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  anta utkastet till skrivelse som nämndens egen skrivelse till 
kommun- 

---forts--- styrelsen i ärendet, 
 
 
 
 
KUN § 88 Dnr 03/KUN15 820 
Ansvarsfördelning kommunala fritidsanläggningar. 



 
att  föreslå kommunstyrelsen besluta i enlighet med nämndens 
förslag för inrättandet av en anläggningsservice för de kommunala 
fritidsanlägg-ningarna. 
- - - - 
KUN 2006-12-05: 
Beslut om inrättande av s.k. Anläggningsservice har tagits av 
kommun-fullmäktige 2006-05-02 § 42. Med anledning av 
fullmäktiges beslut har beredning genomförts i KU-förvaltningen 
med inriktningen att anpassa verksamhets- och kodplaner. 
Förvaltningsekonom Jonas Karlsson föreslår i beredning 2006-11-
27 KU–nämnden besluta  
 
Att inrätta Verksamheten ”Anläggningservice” med 
Verksamhetskod 2642 under Ansvar 441 från och med 20070101, 
 
Att till Verksamhet 2642 Anläggningservice föra budget 
motsvarande; 
nuvarande Ansvar 441 Slag 604, samtliga verksamheter, nuvarande 
Ansvar 441 Verksamhet 263, belopp av 15~000 Kr samt 
kapitalvärde och kapitalkostnader hörande till pistmaskinen, samt 
nuvarande Ansvar 2117, Verksamhet 261 från och med 20070101. 
 
Fritidskonsulent Conny Olofsson har med stöd i fullmäktiges beslut 
utarbetat förslag till internt avtal mellan å ena sidan KU-
förvaltningen Fritid och å andra sidan Kommunstyrelsens 
förvaltning Förrådet, för reglerandet av s.k. verksamhetsvaktmästeri 
samt anläggningsservice. 
 
KUN 2006-12-05: 
Fritidskonsulent Conny Olofsson föredrar ärendet och den 
beredning som genomförts. 
  
KUN 2006-12-05 § 116 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  fastställa avtalet, 

 
att  genomföra en ändring av texten i arbetsbeskrivningen så att 
daglig städning finns med. 
- - - - 

 
 



 
KUN § 88 Dnr 03/KUN15 820 
Ansvarsfördelning kommunala fritidsanläggningar. 
 
Under avtalsskrivning med Vilhelmina IK om skötsel av 
Tjärnvallens idrottsplats så har det uppkommit funderingar och 
frågeställningar i frågan om fördelning och klargörande av olika 
ansvar kring tillsyn, skötsel och drift av samt verksamhet vid de 
kommunala fritidsanläggningarna. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar om den genomlysning av 
den samlade fritidsverksamheten som påbörjats och ska syfta till att 
bland annat ta fram målbilden med anläggningsservice och ett 
klargörande av funktionen med ett verksamhetsvaktmästeri. I 
samband med detta skall också fritidskonsulentens roll i 
anläggningsservice och det fritidspolitiska handlingsprogrammet 
klarläggas. 
 
AU 2007-06-13 § 90 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om att fortsätta den 
genomlysning av den samlade fritidsverksamheten som påbörjats. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Utredningssekreterare Christer Staaf föredrar den beredning som är 
genomförd och som syftar till en organisatorisk översyn av 
anläggningsservice och ett klargörande av funktionen med ett 
verksamhetsvaktmästeri. För ett framåtsyftande omhändertagande 
av friluftsanläggningar mot bakgrund av tidigare beslut samt för en 
bättre måluppfyllelse och ändamålsenlig kapital- och 
förmögenhetsvård så föreslår beredningen följande; 
 
Att tekniska avdelningen övertar byggnaderna Sagahallen med 
tillhörande servicebyggnad, Granbergsstugan och Ridhuset som 
objekt i det kommunala fastighetsbeståndet, 
 
Att ett verksamhetsvaktmästeri bestående av 
metricconverterProductID2 st2 st personer inrättas under 
anläggningsansvar inom anläggningsservice på Kultur- och 
fritidsförvaltningen, 

- - -forts- - - 



 
 
 

KUN § 88 Dnr 03/KUN15 820 
Ansvarsfördelning kommunala fritidsanläggningar. 
 
Att kommunstyrelsen överför budgeterade medel motsvarande 
personell resurs heltid vaktmästare till Kultur- och 
fritidsförvaltningens 
anläggningsservice, 
 
Att verksamhetsvaktmästeriet servar de kommunala 
fritidsanläggningarna Tjärnvallen, Ridhuset, Granbergsbacken och 
skötsel av friluftsanläggningar som exempelvis leder, spår och 
backe, 
 
Att vaktmästarna vid anläggningsservice utbildas så att de klarar 
drift, skötsel och underhåll ur ett verksamhets- och 
förmögenhetsvårdsperspektiv vid anläggningarna, 
 
Att anläggningsservice består av representanter från Kultur- och 
fritidsförvaltningen, fastighetsförvaltare, berörda ideella föreningar 
och verksamhetsvaktmästeri. 
- - - - 
AU 2007-08-20 § 101 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
att hemställa hos kommunstyrelsen om beslut enligt följande: 
 
att  tekniska avdelningen övertar byggnaderna Sagahallen med 
tillhörande servicebyggnad, Granbergsstugan och Ridhuset som 
objekt i det kommunala fastighetsbeståndet, 
 
att  ett verksamhetsvaktmästeri bestående av 
metricconverterProductID2 st2 st personer inrättas under 
anläggningsansvar inom anläggningsservice på Kultur- och 
fritidsförvaltningen, 
 
att  kommunstyrelsen överför budgeterade medel motsvarande 
personell resurs heltid vaktmästare till Kultur- och 
fritidsförvaltningens 
anläggningsservice, 
 



att  verksamhetsvaktmästeriet servar de kommunala 
fritidsanläggningarna Tjärnvallen, Ridhuset, Granbergsbacken och 
skötsel av friluftsanläggningar som exempelvis leder, spår och 
backe, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 88 Dnr 03/KUN15 820 
Ansvarsfördelning kommunala fritidsanläggningar. 
 
att  vaktmästarna vid anläggningsservice utbildas så att de klarar 
drift, skötsel och underhåll ur ett verksamhets- och 
förmögenhetsvårdsperspektiv vid anläggningarna, 
 
att  anläggningsservice består av representanter från Kultur- och 
fritidsförvaltningen, fastighetsförvaltare, berörda ideella föreningar 
och verksamhetsvaktmästeri. 
- - - -  
KUN 2007-09-11: 
Utredningssekreterare Christer Staaf informerar om de förslag till 
beslut som arbetsutskottet hanterat. Mot bakgrund av tidigare beslut 
och för ett framåtsyftande omhändertagande av våra 
friluftsanläggningar så behövs en ändamålsenlig strukturell 
organisatorisk förändring som syftar mot en bättre måluppfyllelse. 
 
KUN 2007-09-11 § 88 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  hemställa hos kommunstyrelsen om beslut i enlighet med 
arbetsutskottets förslag. 
- - - - 
 

 
 
 
 

KUN § 89  Dnr 07/KUN80 606 
Förlängd studietid för elev vid Malgomajskolan 
 
Framställan har inkommit 2007-06-07 från elev vid 
Malgomajskolan om förlängning av studietid på grund av lång 
sjukskrivning under del av tidigare läsår. Eleven vistades på sjukhus 



under en tid och rehabiliteringen blev långvarig så viktiga moment i 
elevens undervisning för teoretiska och praktiska kunskaper 
missades och kunde under återstående utbildningstid ej återhämtas. 
Ny framställan är inkommen 2007-07-25 med anledning av avslag 
på tidigare framställan från rektor gymnasieskolan. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om 
den gällande delegationsordningen och om skollagens skrivning om 
att förlängd studietid ej är överklagningsbart. Arbetsutskottet 
konstaterar att ett delegationsbeslut tas på uppdrag av styrelsen som 
i det här fallet är Kultur- och Utbildningsnämnden och att det ej kan 
omprövas eller ändras av styrelsen. 
 
AU 2007-08-20 § 103 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att tillskriva personen i fråga om 
beslutet. 
- - - - 
KUN 2007-09-11 § 89 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att tillskriva personen i fråga om 
beslutet. 
____ 

Lena Oscarsson 
Nils Fredriksson 
Sekreteraren 
 
 

KUN § 90   Dnr 07/KUN100 607 
Skolavslutning utan alkohol - Malgomajskolan 
 
Mail har inkommit med uppmaning till en skolavslutning utan 
alkohol. I mailet beskrivs hur upplevelsen är från ett 
medborgarperspektiv på skolavslutningsdagen med 
”champagnefrukost på morgonen, alkoholdrickning under dagen 



och under färden på bilar genom samhället”. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar i ärendet och konstaterar att 
det svar som getts av rektor Lena Oscarsson ger en tydlig bild över 
den situation som råder och de regler som gäller under 
skolavslutningsceremonin. Det är den lokala ordningsstadgan som 
gäller vid färd genom samhället och det blir då polisens sak att 
agera där samt att eleverna formellt lämnat skolan i och med att de 
fått sina avgångsbetyg. 
 
AU 2007-08-20 § 104 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  inbjuda rektorerna för Malgomajskolan och Grundskolan till 
KU-nämnden den 11 september för en redogörelse av respektive 
skolavslutningsceremoni. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Rektor Grundskola, Nils Fredriksson, närvarar och föredrar kring de 
strategier och förhållningssätt mot alkohol och droger som finns 
framtagna för grundskolans senare del. Nils informerar också om 
det årscykelbundna arbetet kring alkoholfrågor som finns vid 
Hembergsskolan. 
Rektor Gymnasieskola, Lena Oscarsson, närvarar och föredrar om 
den policy som finns och de riktlinjer som går ut till 
Malgomajskolans lärarkår vid och inför skolavslutningar. 
 
KUN 2007-09-11 § 90 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 90   Dnr 07/KUN100 607 
Skolavslutning utan alkohol - Malgomajskolan 
 
att  uppdra till skolledningarna för Malgomajskolan och 
Hembergsskolan att i god tid inkomma med redovisningar av de 
åtgärder man ämnar vidta inför en skolavslutning, 



 
att  inga ytterligare åtgärder vidtas med anledning av den inkomna 
handlingen. 
- - - - 

 
 
 
 
 

KUN § 91 Dnr 07/KUN54 619 
Kvalitetsredovisning skolväsendet för kalenderåret 2006. 
 
Skolverket har 2005-03-20 anmodat Vilhelmina kommun att 
upprätta kvalitetsredovisning för år 2005 avseende 
undervisningssektorn, och senast 19 maj inskicka denna till 
Skolverket för belysning huruvida den uppfyller kraven i 
förordningen om kvalitetsredovisning inom skolväsendet. 
 
Skolverket kommer att bedöma hur stor andel av samtliga 
kommuner/ huvudmän som uppfyller kraven enligt förordningen. 
Däremot kommer Skolverket inte att ge någon återkoppling till 
respektive kommun/huvud-man. 
 
AU 2006-04-12 § 50 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att uppdra till förvaltningsledningen att upprätta utkast till kvalitets-
redovisning till KU-nämndens sammanträde 2005-05-23. 
- - - -  
KUN 2006-05-23: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och rapporterar om ärendets 
hantering i förvaltningen. Omfattande kvalitetsarbete i grundskolan 
i samverkan med myndigheten för skolutvecklingen föranleder en 
fördjupad dialog med verksamheterna kring hur 
kvalitetsredovisningen för år 2005 skulle kunna utformas. 
Förvaltningschefen föreslår mot bakgrund av föredragningen en 
hantering där nämnden återupptar ärendet vid sammanträde den 29 
augusti. 
 
KUN 2006-05-23 § 44 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN 
 
att  notera informationen, 



 
att  ärendet skall behandlas vid nämndens sammanträde den 29 
augusti. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 91 Dnr 07/KUN54 619 
Kvalitetsredovisning skolväsendet för kalenderåret 2006. 
 
Arbetsutskottet 2007-05-08: 
Skolverket har 2007-03-19 anmodat Vilhelmina kommun om 
inskickning av kvalitetsredovisning för år 2006 avseende 
undervisningssektorn, och senast 1 juni sända denna till Skolverket 
för belysning huruvida den uppfyller kraven i förordningen om 
kvalitetsredovisning inom skolväsendet. 
Förvaltningschef Roland Bång informerar om att de senaste åren har 
det inte inskickats kvalitetsredovisning från Vilhelmina Kommun 
avseende undervisningssektorn. Förvaltningschefen rekommenderar 
att detta görs för år 2006 enligt anmodan och att dess innehåll också 
beskriver processen kring kavlitetsredovisning som ett 
utvecklingsområde. 
- - - - 
 
AU 2007-05-08 § 59 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att presentera ett utkast till 
kvalitetsredovisning för år 2006 till arbetsutskottets sammanträde 
den 12 juni. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar och meddelar att uppdraget 
ej har varit möjligt att genomföra fram till dagens möte, därtill har 
tid ej funnits. Roland informerar arbetsutskottet om ett upplägg till 
utkast i frågan som innefattar två delar som grund, dels att se över 
en ökad grad av måluppfyllelse och dels en systematisk 
kvalitetsprocess.  
 
AU 2007-06-13 § 83 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 



att  notera informationen, 
 
att  förvaltningsledningen fortsätter uppdraget och slutredovisar till 
arbetsutskottet den 14 augusti. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 
 
 
KUN § 91 Dnr 07/KUN54 619 
Kvalitetsredovisning skolväsendet för kalenderåret 2006. 
 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar om det utkast till 
kvalitetsredovisning för 2006 som är upprättat. Roland informerar 
om de tankegångar som funnits som grund för att gå vidare i att 
skapa en systematisk kvalitetsprocess. Arbetsutskottet påpekar om 
en del förändringar i utkastet. 
 
AU 2007-08-20 § 105 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att informera KU-nämnden i 
ärendet den 11 september. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschef Roland Bång informerar i ärendet och framlägger 
vikten av en kvalitetsredovisning som en process för att få verktyg 
att jobba framåtsyftande med. Roland menar också att detta bör 
tolkas in som en del i det tidigare uppdraget att se över övergripande 
styr- och ledningsmodell. 
 
KUN 2007-09-11 § 91 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  godkänna utkastet till kvalitetsredovisning skolväsendet för 
kalenderåret 2006 som presenterats för KU-nämnden, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att inlämna detsamma. 
____ 

Christer Staaf 



 
 
 
 

KUN § 92 Dnr 07/KUN34 100 
Befolkningsutvecklingen och den kommunala ekonomin 
 
I mars 2006 beviljade Finansdepartementet medfinansiering till en 
förstudie av kommunsammanläggning av de tre kommunerna 
Dorotea, Vilhelmina och Åsele och till fördjupad 
kommunsamverkan de tre kommunerna emellan. Den fördjupade 
kommunsamverkan inom de sex prioriterade områdena 
Rädningstjänst, gemensam kommunal upphandling, gymnasieskola 
och vuxenutbildning, miljö- och bygg och djurskydds- och 
livsmedelstillsyn, näringsutveckling samt gemensamma insatser för 
att skapa ett starkt varumärke för Region Södra Lappland, ska 
belysa för- och nackdelar vid samverkan och vid en eventuell 
kommunsammanläggning. Förstudien och den fördjupade 
kommunsamverkan ska tillsammans utgöra underlag för 
ställningstagande om hur kommunerna ska välja att driva 
välfärdsfrågorna i framtiden, enskilt, genom fördjupad samverkan 
eller som nybildad större kommun. 
En första rapport har presenterats och den omfattar förstudien av 
sammanläggning. Med befolkningen som utgångspunkt beskrivs de 
framtida utmaningarna gällande befolkningsutvecklingen och de 
demografiskt betingade resursbehoven och kostnaderna för den 
kommunala verksamheten. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-02-08: 
Tf förvaltningschef Roland Bång informerar om de planer som finns 
i KU-nämndens ledningsgrupp att under två seminariedagar börja 
identifiera hur den framtida utmaningen enligt SKL:s rapport 
kommer att se ut för våra verksamheter och hur den i så fall kan 
bemötas. 
 
AU 2007-02-08 § 34 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att ~ge förvaltningschefen uppdraget att gå vidare i planerna och 
sammankalla ledningsgruppen för två seminariedagar med 
anledning av SKL:s rapport, 
 
att ~uppdra till förvaltningsledningen att kalla arbetsutskottet för 



medverkan under förmiddagen den första av de två 
seminariedagarna. 

- - -forts- - - - - - - 
 
 
 

KUN § 92 Dnr 07/KUN34 100 
Befolkningsutvecklingen och den kommunala ekonomin 
 
Arbetsutskottet 2007-05-08: 
Förvaltningschef Roland Bång informerar om de två seminariedagar 
som genomförts med anledning av SKL:s rapport om 
”Befolkningsutvecklingen och den kommunala ekonomin”. 
Diskussionerna under dagarna fördes utifrån några olika scenarion, 
Hot – Möjligheter, Dåtid – Nutid – Framtid, med framtiden som 
fokus och utifrån såväl ekonomisk som pedagogisk horisont. 
 
AU 2007-05-08 § 77 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att vid arbetsutskottet den 12 
juni presentera en strategisk planeringsmodell för ett långsiktigt 
hanterande gällande befolkningsutvecklingen och de demografiskt 
betingade resursbehoven utifrån SKL:s rapport, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att vid arbetsutskottet den 12 
juni presentera en styr- och ledningsmodell för den fortsatta 
hanteringsprocessen utifrån SKL:s rapport. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar om det diskussionsunderlag 
som han och förvaltningsekonom Jonas Karlsson tagit fram som 
syftar till att få KU-nämndens inriktningsbeslut på hur den som 
politisk ledning via förvaltningen vill styra de verksamheter som 
befinner sig under dess ansvar. Det finns strategiska frågor som 
behöver diskuteras för att få en planering över ett längre perspektiv. 
 
AU 2007-06-13 § 84 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 



 
att  återuppta ärendet i arbetsutskottet den 14 augusti för vidare 
diskussion. 

- - -forts- - - - - - - 
 
 
 

KUN § 92 Dnr 07/KUN34 100 
Befolkningsutvecklingen och den kommunala ekonomin 
 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar och informerar om 
kommunledningsgruppens uppdrag att se över kommunens 
styrmodell och resursfördelning. 
 
AU 2007-08-20 § 106 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att i samband med 2009 års 
budgetarbete inkomma med redovisning om hur man avser att 
arbeta. 
- - - - 
KUN 2007-09-11 § 92 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att i samband med KU-
nämndens sammanträde i oktober redovisa innevarande process om 
hur man avser att arbeta. 
- - - - 

 
 
 
 
 

KUN § 93   Dnr 07/KUN87 800 
Årets Ungdomskommun 
 
Ungdomsstyrelsen utser varje år Årets Ungdomskommun. Ansökan 



skall vara inne senast 31 augusti och i år så är följande områden 
prioriterade: 
…bryta utanförskapet bland unga 
…öka kunskapen om ungas livssituation och behov och använda 
den 
…stärka föreningslivets verksamhet för och av unga 
…stärka ungas delaktighet och inflytande i kommunen och inom 
föreningslivet 
Det ska i ansökan tydligt framgå varför kommunen är värd 
utmärkelsen och vilka insatser som har genomförts inom de 
områden vi prioriterat och varför. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet. Jonny beskriver ett 
flertal beslut som Vilhelmina Kommun tagit under 2007 som faller 
in under de områden som Ungdomsstyrelsen prioriterar till exempel 
det nyinrättade ungdomsstipendiet, ungdomsrådet och de insatser 
som planeras för Fritidsgården och musikföreningen GLÖD. 
 
AU 2007-06-13 § 89 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om ett utkast till ansökan att 
presenteras för arbetsutskottet den 14 augusti. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar om det utkast till ansökan 
som presenterats. Ordförande Jonny Kärkkäinen inkommer med fler 
förslag till skrivningar att tillägga utkastet. 
 
AU 2007-08-20 § 107 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 93   Dnr 07/KUN87 800 
Årets Ungdomskommun 
 
att  anta utkastet till ansökan som KU-nämndens eget efter de tillägg 
som presenterats, 



 
att  eventuella kompletteringar skickas in i efterhand. 
- - - - 
KUN 2007-09-11 § 93 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  anta utkastet till ansökan som KU-nämndens eget efter de tillägg 
som presenterats, 
 
att  eventuella kompletteringar skickas in i efterhand. 
____ 

Jonas Karlsson 
 
 

 
 
KUN § 94   Dnr 07/KUN68 042 
Åtgärdsplan - delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2007 
 
I samband med ärendet om delårsrapporten 2007 och den 
åtgärdsplan som förvaltningschef Roland Bång fått i uppdrag att 
upprätta så yrkade Viveka Abramsson att behandla åtgärdsplanen 
som ett nytt ärende. Förvaltningsekonomen Jonas Karlsson och 
förvaltningschef Roland Bång föredrar om det utkast som 
presenteras för KU-nämnden. 
 
KUN 2007-05-29 § 74 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera att förvaltningsledningen upprättat utkast till åtgärdsplan 
att inlämna till kommunstyrelsen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att överlägga med 
verksamheterna om åtgärdsplanen, 
 
att  kalla till extra KU-nämnd den 21 juni klockan 08.00-09.00 för 
hantering av åtgärdsplanen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar om genomfört uppdrag 
angående överläggning med verksamheterna omkring innehållet i 
åtgärdsplanen. 
Roland informerar också om den åtgärdsplan som upprättats och 



inlämnats för behandling i kommunstyrelsen. Kommunstyrelsen har 
hanterat åtgärdsplanerna under sitt sammanträde den 30 maj och 
lämnade över till sitt arbetsutskott för vidare behandling. 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade i sin tur den 11 juni att 
inte verkställa de presenterade åtgärdsplanerna men att göra en 
delårsuppföljning under augusti månad. 
 
AU 2007-06-13 § 85 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om ett tydliggörande för 

- - -forts- - - verksamheterna om det beslut som togs av kommunstyrelsen den 30 
maj, 

 
 
 

KUN § 94   Dnr 07/KUN68 042 
Åtgärdsplan - delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2007 
 
att  uppdra till grundskolan att till arbetsutskottets sammanträde den 
14 augusti redovisa de åtgärder som vidtagits utifrån beslut av KU-
nämnden, 2007-02-27 § 11, i samband med budgethanteringen för 
2008,  
 
att  i samband med augustiprognosen redovisa ett 
finansieringsförslag för hanteringen av de ökade kostnaderna för 
den interkommunala eleversättningen (IKE), gymnasiesärskolan och 
Strandskolan, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att i samarbete med 
ekonomienheten efterkontrollera fakturaflödet under den period som 
restriktionerna från kommunstyrelsen gäller. 
- - - - 
KUN 2007-06-21: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar om genomförda uppdrag 
och kommenterar valda delar i den åtgärdsplan som presenterats. 
Förvaltningschefen menar att åtgärdsplanen är absolut på gränsen av 
vad som möjligt är och konstaterar samtidigt att en del av de 
föreslagna åtgärderna redan visat sig vara omöjliga att verkställa. 
KU-nämnden konstaterar efter hörande att det finns svårigheter med 
att verkställa den föreslagna åtgärdsplanen med hela det belopp som 
framräknats. KU-nämnden konstaterar också att man är beredd att 



redan nu verkställa de åtgärder som bedöms vara möjliga. 
- - - - 
KUN 2007-06-21 § 78 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  göra besparingar enligt åtgärdsplanen i följande verksamheter: 
Övergripande: 
besparing ca 96 Kkr. i återbäring av lönekostnad ungdomar 
restriktivitet vikarier/timanställda ca 750 Kkr 
Ro Förskola:  
Ej återbesätta vakant föreståndartjänst ca 75 Kkr 
Ro 1:  
Halvering återstående läromedelsanslag ca 300 Kkr 
Halvering återstående litteraturinköp skolbibliotek ca 30 Kkr 
Halvering av halverat återstående anslag fortbildning  ca 52 Kkr 

- - -forts- - -  
 
 
 
 
KUN § 94   Dnr 07/KUN68 042 
Åtgärdsplan - delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2007 
 
Ro 2:  
Halvering återstående läromedelsanslag ca 350 Kkr 
Halvering återstående litteraturinköp skolbibliotek ca 35 Kkr 
Halvering av halverat återstående anslag fortbildning ca 50 Kkr 
Ökade intäkter (fakturerade) nettoeffekt ca 256 Kkr 
Ro 3:  
Halvering av halverat återstående läromedelsanslag ca 700 Kkr 
Halvering återstående litteraturinköp skolbibliotek ca 35 Kkr 
Halvering av halverat återstående anslag fortbildning ca 95 Kkr. 
Kansli och gemensam administration: 
Besparing anslag för omställningsarbete ca 50 Kkr. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Biträdande rektorer Ireen Wallden och Conny Hellsten närvarar och 
redogör för de åtgärder som är vidtagna mot bakgrund av det beslut 
som togs av KU-nämnden i samband med budgethanteringen för 
2008. Arbetsutskottet ser positivt på resultatet av de vidtagna 
åtgärderna. 
 
Rektor förskola Ewa Kämpe närvarar och föredrar om 



tillkommande information och underlag under sommaren som gör 
att tidigare beslut från KU-nämnden, 2007-06-21 § 78 om att 
ejåterbesätta vakant föreståndartjänst, bör omprövas. 
 
Förvaltningsekonom Jonas Karlsson närvarar och redogör för den 
prognossammanställning som föreligger från 2007-07-31. 
Arbetsutskottet konstaterar att resultatet förbättrats men att 
prognosen pekar mot ett resultat på ca -4,4 miljoner kronor. 
 
Förvaltningschef Roland Bång tecknar en bild över svårigheten som 
finns i att finna finansieringsförslag för hanteringen av de ökade 
kostnaderna för den interkommunala eleversättningen (IKE), 
gymnasiesärskolan och Strandskolan, beslut från arbetsutskottet 
2007-06-13 § 85. Arbetet fortskrider med att försöka ta fram en 
modell för detta att presentera för KU-nämnden den 11 september. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 94   Dnr 07/KUN68 042 
Åtgärdsplan - delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2007 
 
AU 2007-08-20 § 108 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera föredragningarna, 
 
att  godkänna tillsättandet av ett vikariat som föreståndare vid 
Regnbågens förskola från och med 2007-08-20 dock längst till 
2007-12-31, 
 
att  anhålla om KU-nämndens godkännande i efterhand, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att slutföra 
prognossammanställningen och överlämna den till 
kommunstyrelsen samt KU-nämndens ledamöter, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att delge delårsrapporten per 
den 31 augusti till KU-nämnden den 11 september, 
- - - - 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 



Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar, tillsammans med Viveka 
Abramsson och förvaltningschefen, om händelseutvecklingen 
angående tillsättandet av vikariatet vid Regnbågens förskola mot 
bakgrund av det beslut som togs av KU-nämnden, 2007-06-21 § 78, 
om att ej återbesätta vakant tjänst.  
Förvaltningschef Roland Bång informerar om att det rådande 
ekonomiska läget gör att det ej går att finna finansieringsförslag för 
hanteringen av de ökade kostnaderna för den interkommunala 
eleversättningen (IKE), gymnasiesärskolan och Strandskolan, enligt 
uppdrag från arbetsutskottet 2007-06-13 § 85. 
Förvaltningsekonom Jonas Karlsson föredrar om den kostnadsbild 
som föreligger augustiprognosen och de eventuella justeringar som 
kan komma. Jonas redogör också dels för genomfört uppdrag att 
slutföra prognossammanställningen 2007-07-31 och överlämna den 
till kommunstyrelsen samt KU-nämndens ledamöter och dels om 
den efterkontrollering av fakturaflödet som förvaltningsledningen 
fick i uppdrag att genomföra och som visar att verksamheterna 
hörsammat de restriktioner  

- - -forts- - - som kommunstyrelsen givit. 
 
 
 

KUN § 94   Dnr 07/KUN68 042 
Åtgärdsplan - delårsrapport och ekonomisk uppföljning 2007 
 
KUN 2007-09-11 § 94 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningarna, 
 
att  i efterhand godkänna tillsättandet av ett vikariat som 
föreståndare vid Regnbågens förskola från och med 2007-08-20 
dock längst till 2007-12-31, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att slutföra arbetet med 
delårsrapporten per den 31 augusti och överlämna den till 
kommunstyrelsen samt KU-nämndens ledamöter. 
- - - - 
 
 

Sekreteraren 
 
 



 
 
KUN § 95   Dnr 06/KUN99 718 
Ansökan om ekonomiskt bidrag för barn i behov av särskilt 
stöd – kooperativet förskolan Kefas. 
 
Förskolan Kefas ansöker 2006-07-28 om ekonomiskt bidrag till en 
resurs på halvtid under perioden aug-dec för att tillgodose barn i 
behov av särskilt stöd vid förskolan. 
 
Framställan innehåller ekonomisk redovisning som uppvisar ett 
medelsbehov under perioden 06-08-15 – 06-12-31 om 62~156 kr. 
 
Under ärendepunkten närvarar rektor Ewa Kämpe som 
föredragande. Arnbetsutskottet konstaterar efter rektors 
föredragning att i innevarande års budget för bidrag till enskilda 
förskolor för barn i behov av särskilt stöd återstår 40~000 kr. 
 
AU 2006-08-08 § 101 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  anslå kvarvarande medel, 40~000 kr, till förskolan Kefas för 
anfört behov.  
- - - - 
 
KUN 2006-09-05 § 101 
KULTRU- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att besluta enligt au:s förslag. 
----- 
Arbetsutskottet 2007-05-08: 
Ny framställan har inkommit 2007-04-10 av förskolan Kefas om 
ekonomiskt bidrag till en resurs på halvtid under perioden 2007-05-
01 – 2007-06-30, för att tillgodose 6 barn i behov av särskilt stöd 
vid förskolan. 
Rektor Ewa Kämpe närvarar och föredrar i ärendet om det behov 
som kvarstår sedan tidigare och som under perioden 2007-01-01 till 
2007-04-30 har hanterats enligt Rektors delegation och tagits inom 
befintlig ram. Rektor ger också förslaget att ta kommande period 
fram till 2007-06-30 inom 

 - - -forts- - - fastställd ram. 
 



 
 

KUN § 95   Dnr 06/KUN99 718 
Ansökan om ekonomiskt bidrag för barn i behov av särskilt 
stöd – kooperativet förskolan Kefas. 
 
AU 2007-05-08 § 62 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Ny framställan har inkommit 2007-06-21 om ekonomiskt bidrag för 
6 stycken barn i behov av särskilt stöd under perioden 2007-08-06 
till 2008-06-30. 
Rektor förskola Ewa Kämpe närvarar och informerar om den 
situation som råder vid förskolan KEFAS. Behoven finns och Ewa 
ger rekommendationen att bifalla den framställan som finns om en 
50 % assistenttjänst, 55~250 kronor, dock längst till 2007-12-31. 
 
AU 2007-08-20 § 109 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  bevilja den framställan som inkommit om ekonomiskt bidrag för 
barn i behov av säskilt stöd vid förskolan Kefas, dock längst till 
2007-12-31, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över möjligheter om 
finansiering inom befintlig ram och presentera det för KU-nämnden 
i september. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. KU-nämnden konstaterar efter 
föredragning att anfört behov ligger utanför den ekonomiska ram 
som verksamheten förfogar över. 
KU-nämnden konstaterar vidare att i föreliggande arbete med 
delårsrapport per den 31 augusti tas hänsyn till de justeringar som 
dessa framställningar medför för helårsprognosen. 
 
KUN 2007-09-11 § 95 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragning, 



- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 95   Dnr 06/KUN99 718 
Ansökan om ekonomiskt bidrag för barn i behov av särskilt 
stöd – kooperativet förskolan Kefas. 
 
att  avvakta med hemställan om eventuellt tilläggsanslag för aktuell 
framställan till KU-nämndens sammanträde i oktober då fullständig 
delårsrapport finns tillgänglig. 
- - - - 

Sekreteraren 
Föräldrar, Kittelfjäll 
 
 
 

KUN § 96  Dnr 07/KUN99 717 
Familjedaghem - Kittelfjäll 
 
Framställan har inkommit 2007-07-06 från föräldrar, barn och 
blivande föräldrar i Kittelfjäll om ett kommunalt familjedaghem i 
Kittelfjäll från och med hösten 2007. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Rektor förskola Ewa Kämpe närvarar och informerar om hur 
inskrivningarna ser ut vid förskolan Fjällripan utifrån den faktiska 
situation som råder just nu och att det finns möjlighet att erbjuda 
fler barn plats. 
 
AU 2007-08-20 § 110 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  avslå framställan om kommunalt familjedaghem i Kittelfjäll, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att presentera ett utkast till 
skrivelse som svar på den framställan som inlämnats. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Föräldrar från Kittelfjäll, Jenny Westerlund, Patrik Bergh, Stina 
Mattson, Erica Forsgren, Lina Rasmusson, närvarar med anledning 
av deras framställan om ett familjedaghem i Kittelfjäll. Föräldrarna 



informerar om den rådande situationen samt hur det kommer att se 
ut nästkommande år med en utökning av barnantalet i Kittelfjäll. 
KU-nämnden konstaterar efter informationen att ett förslag till  
organisationsöversyn inom förskolan finns med i budgetremisserna 
inför 2008. Katharina Hahlin (M) yrkar därför på återremiss i 
avvaktan på en organisationsöversyn. 
 
KUN 2007-09-11 § 96 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  återremittera ärendet i avvaktan på en organisationsöversyn. 
- - - - 
 

Christer Staaf 
 
 
 

 
KUN § 97 Dnr 07/KUN86 602 
Regeringens satsning på fortbildning av lärare – Lärarlyftet 
 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om 
Lärarlyftet. För att vända den negativa utvecklingen i skolan avser 
regeringen att ge stöd till lärares fortbildning. Syftet med 
fortbildningen är att stärka lärares kompetens för att därigenom öka 
elevers måluppfyllelse. Fokus skall ligga på att förstärka lärares 
ämnesteoretiska och ämnesdidaktiska kompetens, men också annan 
relevant fortbildning som främjar elevernas måluppfyllelse.  
Satsningen omfattar lärare som undervisar i förskoleklassen, 
grundskolan, den obligatoriska särskolan, specialskolan, 
sameskolan, gymnasieskolan, gymnasiesärskolan, kommunal 
vuxenutbildning och vuxenutbildning för utvecklingsstörda. 
Satsningen omfattar det offentliga skolväsendet, enskilda 
verksamheter och fristående skolor.  
Läraren måste vara anställd hos en skolhuvudman och ha en 
lärarexamen.  
Lärare ska ges möjlighet att delta i kvalificerad fortbildning. Under 
den tid som lärare är tjänstlediga för studier erhåller man 80 procent 
av sin lön. Staten står för 70 procent och huvudmannen 30 procent 
av den lön som läraren får under tjänstledigheten. Detta gäller 
oavsett om läraren deltar i sådan utbildning som universitet och 
högskolor genomför på uppdrag av Skolverket eller om läraren 
deltar i reguljär utbildning vid något lärosäte. 



- - - - 
AU 2007-06-13 § 87 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  besluta om godkännande av Lärarlyftet i Vilhelmina Kommun, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att redogöra för om 
finansieringsresurser finns i respektive verksamhet. 
- - - - 
KUN 2007-06-21: 
Förvaltningschef Roland Bång informerar KU-nämnden om ärendet 
och meddelar att Vilhelmina är en av de kommuner som valts ut för 
att få möjligheten att redan till hösten kunna starta upp Lärarlyftet 
men att de  

- - -forts- - -  
 
 
 

KUN § 97 Dnr 07/KUN86 602 
Regeringens satsning på fortbildning av lärare – Lärarlyftet 
 
ekonomiska ramarna för Vilhelmina blir kända först i augusti. KU-
nämnden överväger arbetsutskottets beslut med anledning av den 
åtgärdsplan som presenterats tidigare men nämnden ser positivt på 
satsningen. 
 
KUN 2007-06-21 § 79 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  ärendet tas till arbetsutskottet i augusti. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om 
att Vilhelmina kommun ännu ej fått ta del av de ekonomiska ramar 
som är gällande under hösten -07. Behoven är inventerade och 
prioriteringsordning finns. 
 
AU 2007-08-20 § 111 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 



att  notera informationen, 
 
att  så snart ske kan informera KU-nämnden i ärendet. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen föredrar och redogör enligt tidigare uppdrag att 
finansieringsresurser finns i verksamheterna för att klara lärares 
fortbildning inom lärarlyftet. Beslut är tagna om godkännande för 6 
stycken lärare att under hösten -07 starta upp fortbildning inom 
lärarlyftet. 
 
KUN 2007-09-11 § 97 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
 

Skolhälsovården 
Nils Fredriksson 
Ingrid Karlsson 
 

 
KUN § 98 Dnr 07/KUN102 624 
Samarbete skola – BUP vid misstanke om psykiskt 
funktionshinder 

 
En överenskommelse mellan Västerbottens läns landsting och 
kommunerna i Västerbottens län angående samarbetet mellan 
skolan/elevhälsan och BUP – Barn- och UngdomsPsykiatriska 
kliniken vid misstanke om psykiskt funktionshinder hos barn och 
unga har upprättats. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång redogör om hur uppdraget initierats 
och den problematik som legat till grund för den överenskommelse 
som upprättats. 
 
AU 2007-08-20 § 114 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  anta liggande förslag till avtal. 
- - - - 



KUN 2007-09-11 § 98 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  anta liggande förslag till avtal. 
____ 

Rektor förskolan 
Jonas Karlsson 
Sekreteraren 
 
 

KUN § 99 Dnr 06/KUN38 714 
Framställan om utökning av personalstyrkan vid förskolan 
Tranan i Nästansjö. 
 
Föreståndaren för förskolan Tranan i Nästansjö, Ann-Marie 
Granewald, anhåller i skrivelse till KU-nämnden 2006-03-06 om att 
personalstyrkan utökas med två heltidstjänster för att klara den 
situation som beskrivs, med hög arbetsbelastning, många små barn 
samt särskilda omständigheter. 
 
AU 2006-03-07 § 42 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  av rektor förskola infordra underlag avseende beläggning och 
barnens vistelsetider vid Tranan till nämndens sammanträde 14 
mars. 
- - - - 
KUN 2006-03-14: 
Rektor Ewa Kämpe närvarar under ärendepunkten som 
föredragande och redovisa närvarostatistik samt bemanning i 
förskolan Tranan. 
 
Det statsbidrag som förskoleverksamheten erhåller som intäkt är för 
2006  
c a 370 kkr högre än budgeterat. Vidare genomförs från 06 07 01 en 
in-dragning av familjedaghemsverksamheten i Klimpfjäll. Rektor 
Förskola föreslår att det ur dessa medel anslås resurs för 
personalförstärkning. 
 
KUN 2006-03-14 § 32 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  bevilja förskolan Tranan anslag för personalförstärkning med 



motsvar-ande resurs för 0,5 tjänst ekonomibiträde för perioden fram 
till och med 31/8, 
 
att  ärendet skall prövas på nytt i samband med hantering av 
delårsbokslut.  
- - - - 
Arbetsutskottet 2006-09-19: 
En ny framställan har inkommit från förskolan Tranan i Nästansjö 
2006-09-18 i vilken den aktuella situationen beskrivs, med ett högre 
antal barn än tidigare samt därutöver barn med särskilda 
förutsättningar bl.a. annan  

---forts--- kosthållning. 
 
 
 
KUN § 99 Dnr 06/KUN38 714 
Framställan om utökning av personalstyrkan vid förskolan 
Tranan i Nästansjö. 
 
AU 2006-09-19 § 113 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att i samråd med rektor förskola 
bereda ärendet ytterligare till nämndens oktobersammanträde, 
 
att  godkänna resursförstärkningen fram till och med den 10/10. 
- - - - 
KUN 2006-10-10: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om det besök i 
förskolan som genomfördes under vecka 40. Nämnden konstaterar 
efter föredragning att den arbetsmiljö som råder vid förskolan till 
följd av det stora antalet små barn är långt ifrån tillfredsställande.  
 
Nämnden konstaterar vidare att den situation vad gäller 
kosthållningen som uppstått till följd av särskilda behov är av den 
karaktär att åtgärder måste vidtagas för att inte risk för allvarliga 
sjukdomstillstånd ska uppstå.  
Emellertid konstaterar nämnden att det resultat som nämnden 
prognostiserar för år 2006 ej ger utrymme för ytterligare 
kostnadsökning utöver ram. KU-nämnden menar att ärendets 
karaktär förutsätter en fortsatt omfattande beredning för att i 
möjligaste mån undvika fortsatt negativ utveckling av 
arbetsmiljösituationen. 



 
KUN 2006-10-10 § 89 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  godkänna resursförstärkning med motsvarande 0,68 
ekonomibiträde, 
 
att  avslå framställan om ytterligare två tjänster förskollärare, 
 
att  uppdra till rektor förskola att av arbetsmiljöskäl noga överväga 
ytterligare placeringar vid aktuell förskola, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen och rektor förskola att bereda 
ärendet vidare vid genomlysning av budget för år 2007. 

---forts--- - - - - 
 
 
 
KUN § 99 Dnr 06/KUN38 714 
Framställan om utökning av personalstyrkan vid förskolan 
Tranan i Nästansjö. 
 
Arbetsutskottet 2006-11-14: 
Ordförande föredrar ärendet och informerar om ärendets hantering 
efter överläggning mellan förvaltningsledningen, rektor förskola och 
KU-nämndens presidium 2006-10-17. Vid överläggningen 
redogjorde rektor förskola för resultatet av den fortsatta beredningen 
av ärendet. Kommunfullmäktiges beslut i början av år 2006 att 
bevilja förskolan tilläggsanslag med 500 kkr för mötande av 
efterfrågan på platser, riktades mot familjedaghemsverksamheten. I 
juli lades familjedaghemsverksam-heten i Klimpfjäll ned och 
dagbarnvårdarna kunde överflyttas till förskolan Rävlyan i Saxnäs, 
inom ram för egen organisation och budget. Till följd härav kunde 
resurs motsvarande 1,5 tjänst inbesparas för att möta prognos-
tiserade underskott i andra verksamheter inom förskolan.  
 
Rektor förskola föreslog vid presidieöverläggning att den kvarhållna 
resurs-en om 1,5 tjänst, inom tilldelad ram för 
dagbarnvårdarverksamheten, må nyttjas för tillfällig 
resursförstärkning vid förskolan Norrskenet 0,5 tjänst och vid 
förskolan Tranan 1,0 tjänst. 
 
KUN presidium beslutade att godkänna denna temporära 



resursförstärk-ning, vilken ryms inom anslagen ram för 
familjedaghemsverksamhetens budget. Därtill beslutades att en del 
ur den resursförstärkning till förskolan med 700 kkr under år 2007, 
vilken fullmäktige beslutade om i juni för att möta ytterligare 
efterfrågeökning, ska användas för att förlänga det tillfälliga stödet, 
dock längst till och med den sista februari 2007.  
 
Förvaltningschef och rektor förskola har överlagt med SKAF i 
ärendet och därefter gått ut med underlag för rekrytering av personal 
för den tid som resursförstärkningen omspänner. Med hänvisning 
till att medelsanvisningen sker ur familjedaghemsverksamhetens 
budget har rekrytering av barn-skötare skett.  
 
AU 2006-11-14 § 122 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR  
 
att  notera informationen. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 99 Dnr 06/KUN38 714 
Framställan om utökning av personalstyrkan vid förskolan 
Tranan i Nästansjö. 
 
Arbetsutskottet 2007-02-08: 
Med anledning av tidigare beslut om förstärkning fram till sista 
februari 2007 så föredrar rektor förskola, Ewa Kämpe, i ärendet och 
informerar om rådande situation och hur planeringen ser ut framåt 
för att möta upp de behov som kvarstår. Rektor förskola föreslår en 
resursförstärkning fram till 30 juni 2007 motsvarande 0,50 tjänst 
istället för den tillfälliga resursförstärkningen motsvarande 1,0 tjänst 
till sista februari enligt tidigare beslut. För att klara denna 
resursförstärkning inom budgetram så föreslår rektor förskola en 
omfördelning av pengar inom den egna verksamheten. 
 
AU 2007-02-08 § 37 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  godkänna resursförstärkning till förskolan Tranan med 
motsvarande 0,50 tjänst, dock längst till och med 30 juni 2007. 
- - - - 



KUN 2007-02-27 § 17 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Framställan har inkommit 2007-08-14 om fortsatt utökning av 
personalstyrkan vid förskolan Tranan i Nästansjö. Rektor förskola 
Ewa Kämpe informerar om att det eventuellt finns ekonomiska 
förutsättningar inom den ram som finns för 2007 års budget. 
 
AU 2007-08-20 § 117 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  bevilja framställan om utökning av personalstyrkan vid 
förskolan Tranan i Nästansjö med en heltidstjänst, dock längst till 
2007-12-31, 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 99 Dnr 06/KUN38 714 
Framställan om utökning av personalstyrkan vid förskolan 
Tranan i Nästansjö. 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över regler och 
gränsdragningar mellan vad som kan ska vara en personell 
pedagogisk resurs eller en personell medicinsk resurs, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över de ekonomiska 
förutsättningar som finns för att klara utökningen av av 
personalstyrkan vid förskolan Tranan i Nästansjö inom befintlig ram 
för 2007. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. KU-nämnden konstaterar efter 
föredragning att anfört behov ligger utanför den ekonomiska ram 
som verksamheten förfogar över. 
KU-nämnden konstaterar vidare att i föreliggande arbete med 
delårsrapport per den 31 augusti tas hänsyn till de justeringar som 
dessa framställningar medför för helårsprognosen. 
 
KUN 2007-09-11 § 99 



KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragning, 
 
att  avvakta med hemställan om eventuellt tilläggsanslag för aktuell 
framställan till KU-nämndens sammanträde i oktober då fullständig 
delårsrapport finns tillgänglig. 
- - - - 
 

 
 
 
 

 
KUN § 100  Dnr 07/KUN98 024 
Förtida pensionsavgångar för lärare 
 
I samband med förhandling om övertalighet av lärare i Vilhelmina 
kommun har LR och Lärarförbundet ställt frågan om Vilhelmina 
kommun kan tänka sig att erbjuda lärarpersonal förtida 
pensionsavgång och kommunen står för kostnaden. Detta för att 
kunna behålla yngre lärare vid en övertalighet. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade, 2007-06-11 § 287, att 
medge pensionsavgångar enligt alternativet att; 
 
”Medarbetaren gör uttag från sin egen pension men Vilhelmina 
kommun erbjuder ett belopp om 2~000 kronor/månad räknat på 
heltid till den månad man fyller 65 år samt att ersättning utbetalas 
för förlorad tjänstepension. Pensionsförmån beräknas på 3,5 % av 
pensionsgrundande lön vid avgångstillfället gånger antalet månader 
fram till den månad man fyller 65 år. 
Beloppet utbetalas som ett engångsbelopp. Kravet är att man säger 
upp sig från sin tjänst”. 
 
I samma paragraf så beslutades också att beslut fattas av kultur- och 
utbildningsnämnden inom egen budget. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och redogör för de 
förutsättningar som finns för att erbjuda förtida pensionsavgångar. 
Arbetsutskottet ser positivt på erbjudandet. 
 



AU 2007-08-20 § 118 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att gå vidare i processen. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 100  Dnr 07/KUN98 024 
Förtida pensionsavgångar för lärare 
 
KUN 2007-09-11 § 100 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
- - - - 
 

 
 
 
 

 
KUN § 101 Dnr 07/KUN103 605 
Yttrande över Friskoleansökningar, Thorengruppen AB Umeå 
 
Vilhelmina kommun har fått uppdraget att tillsammans med övriga 
kommuner i västerbottens län yttra sig över de friskoleansökningar 
som inkommit till Umeå och Skellefteå kommuner. 
- - - - 
AU 2007-08-20 § 122 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  utan eget yttrande överlämna ärendet till KU-nämnden i 
september. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen för 
Alliansen att KU-nämnden skall avstå från att yttra sig i ärendet. 
Viveka Abramsson yrkar för oppositionen (S+V) att KU-nämnden 



skall ställa sig bakom det utkast till yttrande som upprättats. 
Ordföranden prövar Alliansens förslag mot oppositionens yrkande 
och finner att KUN beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 
godkännes: 
Den som bifaller Alliansens förslag röstar ja. Den som bifaller 
oppositionens yrkande röstar nej. Verkställd omröstning utfaller 
med 6 ja och 5 nej på det sätt som närvarolistan närmare utvisar. 
KU-nämnden har sålunda beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Blank reservation till förmån för eget yrkande avges av Viveka 
Abramsson, Birgitta Ohlsson, Ulf Hansson, Birgitta Johansson och 
Margareta Abrahamsson 
 
KUN 2007-09-11 § 101 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avstå från att yttra sig om friskoleansökningen från 
Thorengruppen AB Umeå. 
____ 

 
 
 
 

 
KUN § 102 Dnr 07/KUN103 605 
Yttrande över Friskoleansökningar, Novum kompetens och 
datautveckling AB 
 
Vilhelmina kommun har fått uppdraget att tillsammans med övriga 
kommuner i västerbottens län yttra sig över de friskoleansökningar 
som inkommit till Umeå och Skellefteå kommuner. 
- - - - 
AU 2007-08-20 § 123 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  utan eget yttrande överlämna ärendet till KU-nämnden i 
september. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen för 
Alliansen att KU-nämnden skall avstå från att yttra sig i ärendet. 



Viveka Abramsson yrkar för oppositionen (S+V) att KU-nämnden 
skall ställa sig bakom det utkast till yttrande som upprättats. 
Ordföranden prövar Alliansens förslag mot oppositionens yrkande 
och finner att KUN beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 
godkännes: 
Den som bifaller Alliansens förslag röstar ja. Den som bifaller 
oppositionens yrkande röstar nej. Verkställd omröstning utfaller 
med 6 ja och 5 nej på det sätt som närvarolistan närmare utvisar. 
KU-nämnden har sålunda beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Blank reservation till förmån för eget yrkande avges av Viveka 
Abramsson, Birgitta Ohlsson, Ulf Hansson, Birgitta Johansson och 
Margareta Abrahamsson 
 
KUN 2007-09-11 § 102 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avstå från att yttra sig om friskoleansökningen från Novum 
kompetens och datautveckling AB. 
____ 
 

 
 
 
 

 
KUN § 103 Dnr 07/KUN103 605 
Yttrande över Friskoleansökningar, Jensen education AB Umeå 
 
Vilhelmina kommun har fått uppdraget att tillsammans med övriga 
kommuner i västerbottens län yttra sig över de friskoleansökningar 
som inkommit till Umeå och Skellefteå kommuner. 
- - - - 
AU 2007-08-20 § 124 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  utan eget yttrande överlämna ärendet till KU-nämnden i 
september. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen för 



Alliansen att KU-nämnden skall avstå från att yttra sig i ärendet. 
Viveka Abramsson yrkar för oppositionen (S+V) att KU-nämnden 
skall ställa sig bakom det utkast till yttrande som upprättats. 
Ordföranden prövar Alliansens förslag mot oppositionens yrkande 
och finner att KUN beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 
godkännes: 
Den som bifaller Alliansens förslag röstar ja. Den som bifaller 
oppositionens yrkande röstar nej. Verkställd omröstning utfaller 
med 6 ja och 5 nej på det sätt som närvarolistan närmare utvisar. 
KU-nämnden har sålunda beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Blank reservation till förmån för eget yrkande avges av Viveka 
Abramsson, Birgitta Ohlsson, Ulf Hansson, Birgitta Johansson och 
Margareta Abrahamsson 
 
KUN 2007-09-11 § 103 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avstå från att yttra sig om friskoleansökningen från Jensen 
education AB Umeå. 
____ 
 

 
 
 
 

 
KUN § 104 Dnr 07/KUN103 605 
Yttrande över Friskoleansökningar, IT Gymnasium i Sverige 
AB Umeå 
 
Vilhelmina kommun har fått uppdraget att tillsammans med övriga 
kommuner i västerbottens län yttra sig över de friskoleansökningar 
som inkommit till Umeå och Skellefteå kommuner. 
- - - - 
AU 2007-08-20 § 125 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  utan eget yttrande överlämna ärendet till KU-nämnden i 
september. 
- - - - 



KUN 2007-09-11: 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen för 
Alliansen att KU-nämnden skall avstå från att yttra sig i ärendet. 
Viveka Abramsson yrkar för oppositionen (S+V) att KU-nämnden 
skall ställa sig bakom det utkast till yttrande som upprättats. 
Ordföranden prövar Alliansens förslag mot oppositionens yrkande 
och finner att KUN beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 
godkännes: 
Den som bifaller Alliansens förslag röstar ja. Den som bifaller 
oppositionens yrkande röstar nej. Verkställd omröstning utfaller 
med 6 ja och 5 nej på det sätt som närvarolistan närmare utvisar. 
KU-nämnden har sålunda beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Blank reservation till förmån för eget yrkande avges av Viveka 
Abramsson, Birgitta Ohlsson, Ulf Hansson, Birgitta Johansson och 
Margareta Abrahamsson 
 
KUN 2007-09-11 § 104 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avstå från att yttra sig om friskoleansökningen från IT 
Gymnasium i Sverige AB Umeå. 
____ 
 

 
 
 
 

 
KUN § 105 Dnr 07/KUN103 605 
Yttrande över Friskoleansökningar, Curasan AB Umeå 
 
Vilhelmina kommun har fått uppdraget att tillsammans med övriga 
kommuner i västerbottens län yttra sig över de friskoleansökningar 
som inkommit till Umeå och Skellefteå kommuner. 
- - - - 
AU 2007-08-20 § 126 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  utan eget yttrande överlämna ärendet till KU-nämnden i 
september. 



- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen för 
Alliansen att KU-nämnden skall avstå från att yttra sig i ärendet. 
Viveka Abramsson yrkar för oppositionen (S+V) att KU-nämnden 
skall ställa sig bakom det utkast till yttrande som upprättats. 
Ordföranden prövar Alliansens förslag mot oppositionens yrkande 
och finner att KUN beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 
godkännes: 
Den som bifaller Alliansens förslag röstar ja. Den som bifaller 
oppositionens yrkande röstar nej. Verkställd omröstning utfaller 
med 6 ja och 5 nej på det sätt som närvarolistan närmare utvisar. 
KU-nämnden har sålunda beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Blank reservation till förmån för eget yrkande avges av Viveka 
Abramsson, Birgitta Ohlsson, Ulf Hansson, Birgitta Johansson och 
Margareta Abrahamsson 
 
KUN 2007-09-11 § 105 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avstå från att yttra sig om friskoleansökningen från Curasan AB 
Umeå. 
____ 
 

 
 
 
 

 
KUN § 106 Dnr 07/KUN103 605 
Yttrande över Friskoleansökningar, Baggium AB Umeå 
Praktiska gymnasium 
 
Vilhelmina kommun har fått uppdraget att tillsammans med övriga 
kommuner i västerbottens län yttra sig över de friskoleansökningar 
som inkommit till Umeå och Skellefteå kommuner. 
- - - - 
AU 2007-08-20 § 127 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 



att  utan eget yttrande överlämna ärendet till KU-nämnden i 
september. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen för 
Alliansen att KU-nämnden skall avstå från att yttra sig i ärendet. 
Viveka Abramsson yrkar för oppositionen (S+V) att KU-nämnden 
skall ställa sig bakom det utkast till yttrande som upprättats. 
Ordföranden prövar Alliansens förslag mot oppositionens yrkande 
och finner att KUN beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 
godkännes: 
Den som bifaller Alliansens förslag röstar ja. Den som bifaller 
oppositionens yrkande röstar nej. Verkställd omröstning utfaller 
med 6 ja och 5 nej på det sätt som närvarolistan närmare utvisar. 
KU-nämnden har sålunda beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Blank reservation till förmån för eget yrkande avges av Viveka 
Abramsson, Birgitta Ohlsson, Ulf Hansson, Birgitta Johansson och 
Margareta Abrahamsson 
 
KUN 2007-09-11 § 106 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avstå från att yttra sig om friskoleansökningen från Baggium AB 
Umeå Praktiska gymnasium. 
____ 
 

 
 
 
 

 
KUN § 107 Dnr 07/KUN103 605 
Yttrande över Friskoleansökningar, KFUM Umeå, ideell 
förening 
 
Vilhelmina kommun har fått uppdraget att tillsammans med övriga 
kommuner i västerbottens län yttra sig över de friskoleansökningar 
som inkommit till Umeå och Skellefteå kommuner. 
- - - - 
AU 2007-08-20 § 128 



ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  utan eget yttrande överlämna ärendet till KU-nämnden i 
september. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen för 
Alliansen att KU-nämnden skall avstå från att yttra sig i ärendet. 
Viveka Abramsson yrkar för oppositionen (S+V) att KU-nämnden 
skall ställa sig bakom det utkast till yttrande som upprättats. 
Ordföranden prövar Alliansens förslag mot oppositionens yrkande 
och finner att KUN beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 
godkännes: 
Den som bifaller Alliansens förslag röstar ja. Den som bifaller 
oppositionens yrkande röstar nej. Verkställd omröstning utfaller 
med 6 ja och 5 nej på det sätt som närvarolistan närmare utvisar. 
KU-nämnden har sålunda beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Blank reservation till förmån för eget yrkande avges av Viveka 
Abramsson, Birgitta Ohlsson, Ulf Hansson, Birgitta Johansson och 
Margareta Abrahamsson 
 
KUN 2007-09-11 § 107 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avstå från att yttra sig om friskoleansökningen från KFUM 
Umeå, ideell förening. 
____ 
 

 
 
 
 

 
KUN § 108 Dnr 07/KUN103 605 
Yttrande över Friskoleansökningar, Thorengruppen AB 
Skellefteå 
 
Vilhelmina kommun har fått uppdraget att tillsammans med övriga 
kommuner i västerbottens län yttra sig över de friskoleansökningar 
som inkommit till Umeå och Skellefteå kommuner. 



- - - - 
AU 2007-08-20 § 129 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  utan eget yttrande överlämna ärendet till KU-nämnden i 
september. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen för 
Alliansen att KU-nämnden skall avstå från att yttra sig i ärendet. 
Viveka Abramsson yrkar för oppositionen (S+V) att KU-nämnden 
skall ställa sig bakom det utkast till yttrande som upprättats. 
Ordföranden prövar Alliansens förslag mot oppositionens yrkande 
och finner att KUN beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 
godkännes: 
Den som bifaller Alliansens förslag röstar ja. Den som bifaller 
oppositionens yrkande röstar nej. Verkställd omröstning utfaller 
med 6 ja och 5 nej på det sätt som närvarolistan närmare utvisar. 
KU-nämnden har sålunda beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Blank reservation till förmån för eget yrkande avges av Viveka 
Abramsson, Birgitta Ohlsson, Ulf Hansson, Birgitta Johansson och 
Margareta Abrahamsson 
 
KUN 2007-09-11 § 108 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  avstå från att yttra sig om friskoleansökningen från 
Thorengruppen AB Skellefteå. 
____ 
 

 
VFU/Katarina Wikström 
 
 
 

 
KUN § 109 Dnr 07/KUN104 609 
VFU Avtal – Umeå Universitet 
 
Avtal mellan fakultetsnämnden för lärarutbildningen vid Umeå 



Universitet och Vilhelmina Kommun gällande fram till 2008-12-31 
om verksamhetsförlagd utbildning har inkommit till Vilhelmina 
Kommun och skall undertecknas. 
Syftet med avtalet är att reglera samarbetet mellan parterna kring 
den verksamhetsförlagda delen av lärarutbildningen. Den 
verksamhetsförlagda utbildningen ska vara av den kvaliteten att 
universitetet och kommunen gemensamt utbildar väl kvalificerade 
lärare. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet. Roland informerar 
om att Vilhelmina kommun är en av få kommuner i Västerbotten 
som har en tydlig organisation som hanterar VFU frågor och att det 
har varit mycket positivt.  
 
AU 2007-08-20 § 130 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  underteckna det avtal som föreligger. 
- - - - 
KUN 2007-09-11 § 109 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
____ 

Jonas Karlsson 
 
 

 
 
KUN § 110 Dnr 07/KUN51 623 
Hyra Pettersbacke- behov av avlastningsboende 
 
Förvaltningschefen föredrar om den framställan som är gjord av 
socialnämnden angående handikappomsorgens ökande behov av 
avlastningsboende för deras brukare. Föreståndaren vid 
Studentboendet Pettersbacke informerar om de kontakter som han 
haft med handikappomsorgen och det behov som framförts. 
Handikappomsorgen har provat nyttja lokalerna och utfallet har 
varit positivt. Föreståndaren rekommenderar att hyresnivån för 
handikappomsorgens nyttjande av Studentboendets lokaler är 5~000 
kronor/månad. 



 
Arbetsutskottet 2007-03-20 § 51 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att ~vänta med besked i ärendet tills efter kommunfullmäktiges 
beslut om 2008 års budget, 
 
att ~uppdra till förvaltningschefen att se över regler om 
interndebitering mellan olika förvaltningar. 
- - - - 
KUN 2007-04-17: 
Förvaltningschefen informerar om att någon rutin vad gäller 
interndebitering mellan olika förvaltningar ej finns fastställt i 
dagsläget. 
 
KUN 2007-04-17 § 42 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att ~föreslå kommunstyrelsen om en överläggning i ärendefrågan 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har, 2007-06-11 § 272, uppdragit 
till kommunchefen att besluta i ärendet och han har meddelat att 
interndebitering får ske. 
 
 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 110 Dnr 07/KUN51 623 
Hyra Pettersbacke- behov av avlastningsboende 
 
AU 2007-08-20 § 131 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2007-09-11 § 110 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  lägenheter får hyras ut till handikappomsorgen dock längst till 
2007-12-31, 



 
att  interndebitering tas ut med 5~000 kr/månad och lägenhet. 
- - - - 
 

Lars Gavelin 
 
 
 
 

KUN § 111 Dnr 07/KUN106 615 
Ansökan om utvecklingsmedel Lärande Regioner, Lärcentrum 
 
Kommunerna i vår region har små resurser, både ekonomiskt och 
personellt, för att själva anordna kurser men om man gör det 
tillsammans och samordnar såväl lärarresurser som ekonomiska 
medel så finns möjligheterna. Tanken är att de specialistkunskaper 
och kompetensområden som finns etablerade i de olika 
kommunerna ska komma hela regionen till del. Målet med projektet 
är att utvidga samarbetet inom Utbildningsnätverk Södra Lappland 
till att också omfatta arbetsmarknadsorganisationen, 
näringskontoren och näringslivet i hela regionen för att skapa 
kontaktytor och utveckla rutiner för att tillgodose näringslivets 
behov av utbildning. 
- - - - 
AU 2007-08-20 § 133 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  notera inkommen ansökningshandling, 
 
att  godkänna upprättat utkast, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att presentera ett färdigt utkast 
till KU-nämnden i september. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och klargör den finansiering 
som ligger till grund för ansökan. 
 
KUN 2007-09-11 § 111 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 



 
att  godkänna upprättat utkast, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att skicka in upprättad 
ansökningshandling. 
- - - - 

Christer Staaf 
 
 
 

 
KUN § 112 Dnr 04/KUN105 612  
Gymnasiesamverkan – Lycksele-Storuman-Vilhelmina 
intagningsområde. 
 
KUN 2005-11-10: 
Ordförande föredrar ärendet och lämnar information om genomförd 
träff i intagningsgruppen, i Lycksele 1 november, där frågan om 
samverkans-avtalet och fortsatt samverkan i nuvarande konstellation 
väckts. 
 
KUN 2005-11-10 § 136 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  konstatera att överläggning i enlighet med andra att-satsen i KU-
nämndens beslut 2005-05-24 har genomförts. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2006-04-12: 
Ordföranden och förvaltningschefen föredrar utredning och rapport 
avse-ende gymnasieöversyn i Västerbottens län, vilken initierats, 
genomförts och upprättats av kommunförbundet Västerbotten. 
Rapporten har legat till grund för gemensam seminariedag i 
Lycksele angående gymnasieskolornas fram-tid.  
 
AU 2006-04-12 § 57 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att muntligt föredra utarbetad 
rapport vid nämndens sammanträde 2006-05-23, 
 
att  efterhöra med oppositionsrådet Gunnar Hörnlund om dennes 



möjlighet att i egenskap som ledamot i styrgruppen i kultur- och 
utbildningsdele-gationen i kommunförbundet Västerbotten kunna 
närvara vid nämndens sammanträde 23/5. 
- - - - 

---forts--- 
 

 
 
KUN § 112 Dnr 04/KUN105 612  
Gymnasiesamverkan – Lycksele-Storuman-Vilhelmina 
intagningsområde. 
 
KUN 2006-05-23: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. Rapporten föredras och 
information lämnats om de uppdrag som givits, mot bakgrunden av 
rapporten, att genomföra utredning av olika utvecklingsstrategier för 
länets gymnasie- 

 skolor. Kommunförbundet Västerbottens styrelse rekommenderar 
att  
ansvariga nämnder i länets kommuner fattar beslut  
 
att godkänna Genomförandeplan med direktiv för fortsatt 
gymnasiesamverkan från 2006 i Västerbottens län, 
 
att ställa personella resurser till förfogande så att arbetet kan 
fullföljas inom tidplanen. 
 
KUN 2006-05-23 § 51 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  godkänna Genomförandeplan med direktiv för fortsatt 
gymnasiesamverkan från 2006 i Västerbottens län, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till arbetsutskottets 
sammanträde i juni utreda möjligheterna att ställa personella 
resurser till förfogande för förestående utredningsarbete.  
- - - - 
Arbetsutskottet 2006-08-08: 
Eftersom personalomsättningen har skett i förvaltningskansliet 
föreslår t f förvaltningschef Roland Bång att ärendet återgår till 
kommunförbundet och  att de får utse en ny utredare. 
 
AU 2006-08-08 § 84 



ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till Roland Bång att kontakta Kommunförbundet 
Västerbotten i ärendet. 

---forts--- - - - - 
 
 
 
 
 
KUN § 112 Dnr 04/KUN105 612 
Gymnasiesamverkan – Lycksele-Storuman-Vilhelmina 
intagningsområde. 
 
2006-09-05 
Till ny utredare har utsetts Jan Milert , Skellefteå.  
T f förvaltningschef Roland Bång och Rektor Lena Oscarsson sitter 
i gruppen. 
T f förvalningschef Roland Bång är Vilhelmina kommuns 
representat. 
 
KUN 2006-09-05 § 84 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR  
 
att notera informationen. 
- - - -  
 
Arbetsutskottet 2007-01-19 
Styrelsen för kommunförbundet i Västerbotten beslutade våren 2005 
att tillsätta en gymnasieutredning i Västerbottens län. Ett av 
uppdragen var utredningen om ett gemensamt intagningskansli i 
länet. Utredningen bedömer att länet, i en framtid och utifrån 
rådande förutsättningar, bäst gagnas av en samordnad verksamhet. 
Därför rekommenderar styrelsen för Kommunförbundet i 
Västerbotten länets kommuner att anta föreliggande 
utredningsrapport och fatta beslut om detta senast den 31 januari 
2007. Därefter skall beslutet snarast meddelas till 
kommunförbundets kansli. 
 
AU 2007-01-19 § 3 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  anta föreliggande utredningsrapport, 



 
att  hos KU-nämnden hemställa om godkännande i efterhand. 
- - - - 
KUN 2007-02-27 § 2 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  godkänna arbetsutskottets beslut och anta föreliggande 
utredningsrapport. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 112 Dnr 04/KUN105 612 
Gymnasiesamverkan – Lycksele-Storuman-Vilhelmina 
intagningsområde. 
 
De 15 kommunerna i Västerbottens län har beslutat att samverka 
kring gymnasieutbildningar och upprättat ett utkast till avtal. 
Målsättningen är att stärka och utveckla Västerbottens län till en 
attraktiv gymnasieregion. Avtalet har föregåtts av en 
gymnasieutredning som Kommunförbundet Västerbotten ansvarat 
för. I samband med att detta avtal tecknas upphör nuvarande avtal 
parterna emellan. 
 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Ett nytt utkast till avtal har inkommit efter kallelsens utskick till 
arbetsutskottet. 
 
AU 2007-08-20 § 134 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera att ett utkast inkommit, 
 
att  utan eget yttrande överlämna ärendet till KU-nämnden, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att kalla till träff med presidiet 
och rektor Malgomajskolan för en genomgång av upprättat avtal. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschef Roland Bång informerar om den träff som 
genomfördes den 10 september. Rektor Lena Oscarsson närvarar 
och ger sin reflektion över det utkast till avtal som upprättats.  



 
KUN 2007-09-11 § 112 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att återkomma med färdigt 
utkast till avtal. 
- - - - 

Bibliotekschef 
 
 
 
 

KUN § 113      Dnr 05/KUN109 881 
Arbetsmiljöärende – Folkbiblioteket. 
 
I skrivelse 2006-02-14 informeras KU-nämnden av bibliotekschef 
Lars Lagerström och skyddsombudet Lina Forsebrandt om 
pågående hantering av fysiskt arbetsmiljöärende i Folkbiblioteket. 
De problemområden som skrivelsen berör är alla att hänföra till 
fastigheten Folkets Hus, i vilken nämnden förhyr lokaler för 
folkbiblioteket. 
 
Bibliotekschefen har i kontakt med förvaltningsledningen påtalat 
ärendets allvarliga karaktär och hemställer att KU-nämnden, som 
förhyrare av lokalerna, med grund i arbetsmiljölagstiftningen bistår 
Folkbiblioteket i ärendet.  
 
AU 2006-03-07 § 34 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  begära överläggning med styrelsen för Vilhelmina Folkets Hus-
förening.  
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-02-08: 
Arbetsmiljöverket har utfört inspektion i lokalerna och meddelar i 
ett inspektionsmeddelande 2006-10-09 att det finns vissa brister i 
arbetsmiljön som de också ställer krav på Vilhelmina Kommun att 
undanröja. 
En nära kontakt med Folkets Hus har upprättats i frågan eftersom de 
har det tekniska ansvaret för byggnaden samt Vilhelmina Kommuns 
tekniska avdelning. Tillsammans med Folkets Hus genomfördes 
besiktningar av byggnaden och denna insats inleddes 2006-12-06. 
Ett möte med personalen i biblioteket genomfördes 2006-12-08 



under ledning av förvaltningschef och Thomas Ahlsmo, MY-Tech 
AB och Kungliga Tekniska Högskolan. Vid mötet närvarade även 
personal samt föreståndare för Folkets Hus. 
Förvaltningschefen har i ett svar till arbetsmiljöverket, 2006-12-12, 
meddelat de åtgärder som vidtagits och hur man ser på den fortsatta 
hanteringen av detta ärende. 
Arbetsmiljöverket har, 2007-01-08, begärt komplettering av svar 
som skall avlämnas senast den 15 mars. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 113      Dnr 05/KUN109 881 
Arbetsmiljöärende – Folkbiblioteket. 
 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar om 
den pågående utredningen och de åtgärder som vidtagits, bland 
annat att man med Folkets Hus hjälp förändrat ventilationen så att 
personalen upplever en förändring till det bättre. Roland informerar 
också om den trångboddhet som upplevs av personalen gällande 
bibliotekets personalutrymmen. 
 
AU 2007-02-08 § 18 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen om pågående utredning, 
 
att  uppdra till förvaltningschef och bibliotekschef att utreda förslag 
och möjligheter till utökning av personalutrymmen i biblioteket. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång redovisar hur ärendehanteringen 
fortskridit. Den kritik som funnits har avhjälpts och 
arbetsmiljöverket är nöjt och har avskrivit ärendet. 
 
AU 2007-08-20 § 135 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  notera informationen, 
 
att  avsluta ärendet. 
- - - - 



KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet. Den kritik som funnits har 
avhjälpts och arbetsmiljöverket är nöjt och har avslutat ärendet. 
 
KUN 2007-09-11 § 113 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
____ 

 
 
 
 
 

KUN § 114 Dnr 07/KUN107 133 
Flyktingmottagning – Konsekvenser i skolorganisationen 
 
Under juli månad så började Migrationsverket att placera ut 
kvotflyktingar och Vilhelmina fick ta del av denna utplacering. I 
dagsläget så är det ca 5 barn i förskoleålder, 7 barn i skolålder upp 
till år 9 och 4 personer som är i åldern 17-19 år, alltså möjliga 
gymnasieelever. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Grundskolan annonserar för närvarande efter en lärare i 
förberedelseklass för de barn som kan vara aktuella att börja skolan. 
 
AU 2007-08-20 § 136 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att återkomma med mer 
information i ärendet till KU-nämnden i september. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen informerar om de behov i verksamheterna som 
uppstått i samband med flyktingmottagningen. Överläggning har 
skett mellan KU-förvaltningen och socialförvaltningen i ärendet och 
man är överens om den hanteringsordning som skall gälla. 
 
KUN 2007-09-11 § 114 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 



 
att  notera informationen. 
- - - - 
 

Rektor förskola 
Sekreteraren 
 
 
 

KUN § 115  Dnr 07/KUN92 717 
Behov av ytterligare dagbarnvårdare pga föreliggande kö i 
förskoleverksamheten 
 
Rektor Ewa Kämpe närvarar och föredrar om det akuta problem 
som uppstått med placering av barn i förskoleverksamhet till hösten 
2007. Ärendet är ej berett i föreliggande arbetsutskott utan KU-
nämnden har att ta ställning till om det ska tas upp som ett 
extraärende till dagens sammanträde. Behovet är två dagbarnvårdare 
utöver återbesättning av vakant tjänst. KU-nämnden konstaterar 
efter föredragning att behovet finns men att restriktioner råder just 
nu om bland annat anställningsstopp. 
 
KUN 2007-06-21 § 81 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ta upp ärendet som ett extra ärende vid dagens sammanträde, 
 
att  återbesätta den vakanta tjänsten, 
 
att  avvakta med frågan om ytterligare dagbarnvårdare till 
arbetsutskottet i augusti, 
 
att  bemyndiga arbetsutskottet att besluta i ärendet om ytterligare 
dagbarnvårdare vid sammanträdet i augusti. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Rektor förskola Ewa Kämpe närvarar och informerar om den 
besvärliga situation som råder vid placeringar av barn i 
förskoleverksamheten. Ewa kan ej placera barn idag på grund av att 
det ej finns platser att uppbringa. 
 
AU 2007-08-20 § 137 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 



 
att  medge till rektor förskola att ytterligare anställa 2 stycken 
dagbarnvårdare, 
 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 115  Dnr 07/KUN92 717 
Behov av ytterligare dagbarnvårdare pga föreliggande kö i 
förskoleverksamheten 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över möjligheter om 
finansiering inom befintlig ram och presentera det för KU-nämnden 
i september. 
- - - - 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. KU-nämnden konstaterar efter 
föredragning att anfört behov ligger utanför den ekonomiska ram 
som verksamheten förfogar över. 
KU-nämnden konstaterar vidare att i föreliggande arbete med 
delårsrapport per den 31 augusti tas hänsyn till de justeringar som 
dessa framställningar medför för helårsprognosen. 
 
KUN 2007-09-11 § 115 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragning, 
 
att  avvakta med hemställan om eventuellt tilläggsanslag för aktuell 
framställan till KU-nämndens sammanträde i oktober då fullständig 
delårsrapport finns tillgänglig. 
- - - - 
 

 
 
 
 
 

KUN § 116 Dnr 07/KUN11 041 



Transportbehov Kittelfjäll-Dikanäs för förskolebarn 
 
Framställan har inkommit 2007-04-30 från föräldrar och barn vid 
förskolan Fjällripan om att få till stånd en diskussion om 
förskolebarnens transport på sträckan Kittelfjäll-Dikanäs. Idag 
skjutsar föräldrar sina barn till förskolan Fjällripan olika tider under 
dagen på grund av föräldrars olika scheman. Möjligheter finns att 
samordna skjutsar med det bussbolag som dagligen trafikerar 
sträckan men då finns också kravet att anställd personal finns med 
under bussturen till och från förskolan Fjällripan.  
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar ärendet. Jonny informerar 
om den skrivelse som inkommit och de diskussioner som fördes 
omkring detta vid tidigare besök vid Fjällripans förskola i Dikanäs. 
Arbetsutskottet konstaterar efter diskussioner att beaktande behöver 
tas gällande likställighetsprincipen i kommunen. 
 
AU 2007-06-13 § 88 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att ta upp diskussionen i 
kommunledningsgruppen för vidare hantering. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-08-20: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar om 
den hantering som skett. 
 
AU 2007-08-20 § 138 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  avslå framställan. 
- - - - 
KUN 2007-09-11 § 116 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 

Arbetsutskottet 
 
 
 
 



KUN § 117 Dnr 07/KUN16 623 
Hyresavtal med VIBO – studentboendet Pettersbacke 
 
Arbetsutskottet 2007-01-19: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och tecknar en bakgrund till 
ärendets initiering. Sedan avtalet med VIBO undertecknades 2000 
om förhyrning av lokaler på Strandvägen 18 för elevhemsboendet 
Pettersbacke, har indexuppräkning av årshyran av olika anledningar 
kommit att utebli. VIBO föreslår en indexuppräkning på nuvarande 
månadshyra (109.167 kr) med 11.102 kr, d v s med drygt 10 %. På 
helårsbasis motsvarar detta förslag till höjning en kostnadsökning 
med 133.000 kr (mot nuvarande hyresbudget på 1.310.000 kr). 
Vidare föreslås för att indexuppräkning i fortsättningen ska fungera 
att ett nytt indextal läggs in från och med oktober 2006. I och med 
detta, som för övrigt framgår av tecknat avtal, höjs hyran varje år 
om indexet ökar med mer än tre enheter på den nya årshyran 
 
Förvaltningsledningen informerar om genomförda samtal med 
VIBO och det reviderade förslag till uppgörelse som inkommit 
2007-01-18. VIBO föreslår i detta förslag en indexuppräkning på 
nuvarande månadshyra (109.167 kr) med 7.500 kr, d v s med 6,9 %. 
Den nya årshyran för år 2007 skulle sålunda komma att bli 
1.400.004 kr, vilket motsvarar en fördyring i förhållande till budget 
2007 med 90.000 kr. I övrigt föreslås samma modell för att 
indexuppräkningen i fortsättningen ska fungera. 
 
AU 2007-01-19 § 160 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  föreslå nämnden att besluta om att godkänna en 
indexuppräkning med 7.500 kr/månad att gälla från och med 2007-
01-01, och i övrigt enligt överenskommelse om fortsatt 
indexuppräkning. 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen och föreståndaren vid 
Studentboendet Pettersbacke att genomföra en beredning av 
möjligheterna att under 2007 täcka förväntat underskott i den egna 
verksamheten, och återkomma till arbetsutskottet den 8 februari. 

- - -forts- - -      - - - - 
 
 



 
KUN § 117 Dnr 07/KUN16 623 
Hyresavtal med VIBO – studentboendet Pettersbacke 
 
Arbetsutskottet 2007-02-08: 
Tf förvaltningschef Roland Bång föredrar i ärendet och informerar 
om den beredning som utförts om möjligheterna att under 2007 
täcka förväntat underskott i den egna verksamheten. Beredningen 
visar att med de förutsättningar som finns idag och det man kan 
blicka över för 2007 så finns möjligheten att täcka det förväntade 
underskottet inom ram för egen verksamhet. 
 
AU 2007-02-08 § 30 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen angående den beredning som utförts av 
förvaltningsledningen och föreståndare vid Pettersbacke. 
 
att  uppdra till föreståndaren vid Studentboendet Pettersbacke att 
inarbeta föväntad underskott under år 2007 inom ram för 
verksamhetens budget. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen informerar om ett beslut från arbetsutskottet, 
2007-01-19 § 160,  som ej är fört till KU-nämnden för beslut ännu 
på grund av en miss i hanteringen. Beslutstexten var att föreslå 
nämnden att besluta om att godkänna en indexuppräkning med 
7.500 kr/månad att gälla från och med 2007-01-01, och i övrigt 
enligt överenskommelse om fortsatt indexuppräkning. 
 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen för 
Alliansen att KU-nämnden skall återremittera ärendet. Viveka 
Abramsson yrkar för oppositionen (S+V) att KU-nämnden skall 
ställa sig bakom arbetsutskottets beslut. 
Ordföranden prövar Alliansens förslag mot oppositionens yrkande 
och finner att KUN beslutat bifalla Alliansens förslag. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning uppläses och 
godkännes: 
Den som bifaller Alliansens förslag röstar ja. Den som bifaller 
oppositionens yrkande röstar nej. Verkställd omröstning utfaller 
med 6 ja och 5 nej på det sätt som närvarolistan närmare utvisar. 
KU-nämnden har sålunda beslutat bifalla Alliansens förslag. 



- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 117 Dnr 07/KUN16 623 
Hyresavtal med VIBO – studentboendet Pettersbacke 
 
Blank reservation till förmån för eget yrkande avges av Viveka 
Abramsson, Birgitta Ohlsson, Ulf Hansson, Birgitta Johansson och 
Margareta Abrahamsson 
 
KUN 2007-09-11 § 117 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  återremittera ärendet om indexuppräkning av årshyran för 
Studentboendet Pettersbacke. 
- - - - 
 

Kommunfullmäktige 
 
 
 
 

KUN § 118 Dnr 07/KUN110 716 
Förkortad hanteringstid – fritidsbarns uppsägning av plats 
 
Biträdande rektor Ingrid Karlsson inkommer med förfrågan om 
förkortad hanteringstid vad gäller uppsägning av plats för 
fritidsbarn. Hanteringen av den rådande situationen med stora 
fritidsgrupper och många på kö skulle underlättas om 
hanteringstiden för uppsägning skulle förkortas. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschefen informerar om den rådande situationen som 
uppstått i samband med stora fritidsgrupper och många barn på kö. 
Det finns i dagsläget en del barn som endast behöver sin fritidsplats 
under loven och vill säga upp sin plats men har då 2 månaders 
uppsägning. För en smidigare hantering av detta så föreslås att 
undantag får göras från gällande taxa och tillämpningsregler. 
 
KUN 2007-09-11 § 118 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 



att  hemställa hos kommunfullmäktige om förändring i gällande taxa 
och tillämpningsregler att uppsägningstiden förändras från 2 
månader till 1 månad. 
- - - - 

Volgsjö skola/Jan-E Karlsson 
 
 

 
 
KUN § 119 Dnr 04/KUN33 291 
Utredning av Volgsjö skolas inomhusmiljö. 
 
En utredning syftande till en övergripande kartläggning av 
inomhusmiljön i Volgsjö skola har initierats av projektgruppen vid 
Volgsjö skola med anslag från Kommunstyrelsen. Utredningen har 
pågått sedan maj -06. Utredningen har nu kommit till den fas att 
mätresultat och andra besiktningar presen-terats och att möjliga 
problembilder har ringats in. Dialog med personal genomförs och de 
som upplevt eller upplever problem har samtalat med 
projektledaren, Thomas Ahlsmo från Kungliga Tekniska Högskolan 
och företaget Myctech. 
 
För att uppnå en ännu mer fördjupad analys önskar projektledaren 
och ansvarig projektgrupp inom Volgsjö skola att ytterligare tjänst 
upphandlas av Myctech, syftande till ytterligare mätningar i 
inomhusmiljön. 
 
Det anslag som tilldelats av Kommunstyrelsen är ej tillräckligt för 
att även omfatta denna så kallade komfortmätning. Ett ytterligare 
anslag om 70~000 kr är nödvändigt för genomförandet av mätningar 
under våren 2007. 
 
T.f. förvaltningschef Roland Bång rekommenderar KU-nämnden att 
motsvarande summa intecknas ur anslagna medel för 
arbetsmiljöåtgärder inom KU-nämndens budget för år 2007.  
 
AU 2006-11-14 § 139 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  inteckna 70~000 kr ur 2007 års anslag för gemensamma arbets-
miljöåtgärder för genomförandet av en s.k. komfortmätning av 
inomhusmiljön i Volgsjö skola under våren 2007. 



- - - - 
KUN 2006-12-05 § 111 
KULTUR OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
- - - - 

- - -forts- - -  
 
 
 

KUN § 119 Dnr 04/KUN33 291 
Utredning av Volgsjö skolas inomhusmiljö. 
 
Arbetsutskottet 2007-02-08: 
Tf förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet och informerar 
om den plan för fortsatt arbete med Volgsjö skolas inomhusmiljö 
som presenterats av Thomas Ahlsmo och Volgsjö skolas 
projektgrupp, mot bakgrund av genomförda insatser under hösten.  
Enligt projektgruppens förmenande är det av allra största vikt att 
processen övergår från en planerings- till en genomförandefas, med 
fokus på åtgärder i inomhusmiljön.  
 
Förvaltningschefen rekommenderar att KU-nämnden prioriterar 
presen-terade insatser motsvarande en kostnad på 160 kkr inom ram 
för KU-nämndens investeringsbudget år 2007 
 
AU 2007-02-08 § 38 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  prioritera insatserna inom KU-nämndens investeringsram år 
2007. 
- - - - 
KUN 2007-02-27 § 18 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag; 
 
att  prioritera insatserna inom KU-nämndens investeringsram år 
2007, 
 
att  bjuda in projektledaren, Thomas Ahlsmo, till den extranämnd 
som är den 13 mars att informera om de föreliggande åtgärderna. 



- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschef Roland Bång föredrar och informerar om 
färdigställandet av projektinsatsen där till-och anpassning av lokaler 
är klara. Det fortsatta arbetet blir att under oktober månad 
framarbeta en tids- och processplan för dels övriga lokaler och dels 
för personalen. 
Förvaltningschefen informerar också om ett fruktbart samarbete 
med Myctech och Thomas Ahlsmo och att man är mycket nöjd med 
det. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 119 Dnr 04/KUN33 291 
Utredning av Volgsjö skolas inomhusmiljö. 
 
KUN 2007-09-11 § 119 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  konstatera projektets avslut, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen och skolledningen att 
fortlöpande informera KU-nämnden om insatser som vidtas. 
____ 
 
 
 
 
 
 
KUN § 120 
Delegationsbeslut. 
 
 Dnr 07/KUN58 605 

1. Förvaltningschef Roland Bång 2007-04-30. Interkommunal eleversättning, ändrat 
avtal med Lindesbergs kommun. 

 
 Dnr 06/KUN40 041 

2. Förvaltningschef Roland Bång 2007-08-01. Överföring av investeringsanslag. 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
KUN § 121 
Meddelanden. 
Meddelas och läggs till handlingarna. 
 
 Dnr 05/KUN109 881 
Arbetsmiljöverket, Information om avslutat ärende, Vilhelmina 

bibliotek, 2007-06-12 
 

  Dnr 07/KUN47 619 
Avsiktsförklaring för deltagande i Vård och Omsorgscollege, 

Västerbotten, 2007-06-08. 
 
  Dnr 07/KUN93 609 
Bonus Presskopia, Avtal om kopiering i skolorna läsåret 2007/2008, 

2007-08-06. 
 
  Dnr   
Kommunfullmäktige 2007-06-18 § 79, Avsägelse av uppdrag. 
 
  Dnr 07/KUN32 805 
Kommunfullmäktige 2007-06-18 § 59, Idrotts- och 

Ledarstipendium. 
 
  Dnr 07/KUN9 889   
Kommunfullmäktige 2007-06-18 § 53, Nya förseningsavgifter för 

bibliotek i V8 samarbetet. 
   
  Dnr 06/KUN64 003 
Kommunfullmäktige 2007-06-18 § 55, Ändring av stadgar för 

Emma Ricklunds stiftelse. 
 
  Dnr 07/KUN17 623  
Kommunstyrelsen 2007-05-30 § 137, Avtal om skolelevers dagliga 

resor 



 
  Dnr 05/KUN113 879  
Kommunstyrelsen 2007-05-30 § 159, Anhållan om hjälp med 

scanning. 
---forts---   

 
 
 
KUN § 121 
Meddelanden. 
 
  Dnr 07/KUN51 623 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2007-06-11 § 272, Hyra 

Pettersbacke – behov av avlastningsboende. 
   
  Dnr 07/KUN95 605 
Socialstyrelsen, Avisering om ersättning från hemkommuner och 

hemlandsting för kostnader för boende och omvårdnad i 
boendet respektive habilitering för elever som antagits till Rh-
anpassad gymnasieutbildning, 2007-06-26. 

 
  Dnr 07/KUN82 619 
Specialpedagogiska institutet, Lokal överenskommelse mellan 

Vilhelmina kommun och Specialpedagogiska institutet, 2007-
06-08. 

 
  Dnr 05/KUN137 615 
Myndigheten för skolutveckling, Beslut om slutligt statsbidrag för 

utbildning av vuxna 2006, 2007-08-06. 
 
  Dnr 05/KUN139 611 
Myndigheten för skolutveckling, Reviderad överenskommelse 

2462-2005-01, 2007-08-01. 
 
  Dnr  
Sveriges elevråds centralorganisation, Namnbyte, 2007-06-20.  

 
Dnr 07/KUN83 291 

Team Fritid, Besiktning av Idrotts-gymnastik hallar, 2007-06-13. 
 

Dnr 07/KUN81 822 
Vilhelmina Kommun, Uppdragsavtal bevakningstjänst, 2007-06-07.  
 



  Dnr 07/KUN79 879 
Brev ” En tillfällig besökares betraktelse”, 2007-05-28. 

- - -forts- - - 
 

 
 
 
KUN § 121 
Meddelanden. 
 

Dnr 07/KUN84 617 
Lycksele kommun, Avtal om elever antagna till Gymnasiesärskolan 

i Lycksele, 2007-06-14. 
 
  Dnr 07/KUN66 612 
Skolverket, Ansökan om stöd för utlandsförlagd APU, 

Omvårdnadsprogrammet, 2007-05-28. 
 
  Dnr 07/KUN96 624 
Skolhälsovården RO 1, Årsrapport utvärdering av verksamhetsplan 

2006/2007, 2007-06-26. 
 
  Dnr 07/KUN96 624 
Skolhälsovården , Verksamhetsplan för grundskolans och 

gymnasiets skolhälsovård 07/08, 2007-06-26. 
 
  Dnr  
Skolverket, Ansökan om statsbidrag för viss påbyggnadsutbildning 

2008 – Yrkesförare persontransporter med buss, 2007-09-04. 
 
  Dnr 05/KUN177 710 
Vilhelmina kommun, Redovisning av statsbidrag till 

personalförstärkningar i förskolan för bidragsåret 2006, 2007-
09-03. 

 
 


